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n SAYFA 12’DE

Halkalı-Gebze arasındaki 

5 yıllıK öZlEm BİTİyor!
n  Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 

Mehmet Cahit Turhan, projenin 

bu yılın sonunda İstanbullulara 

hizmet vermeye başlayacağını 

açıklamış, proje tamamlandı-

ğında günde 1 milyon yolcunun 

taşınması planlanan hattın Mar-

mara’yla entegrasyonu sağlandı-

ğında Gebze'den Halkalı ‘ya 105 

dakikada seyahat edilebileceği 

açıklanmıştı. 

HALKALI-GEBZE arasında bulunan eski 

banliyö hatlarında 2013 yılından beri 

süren 77 kilometrelik hattın yapım 

çalışmalarının sonuna yaklaşıldı. 5 

yıllık aradan sonra, yılsonunda açılması 

beklenen banliyö tren hattı için 

vatandaşlarda gün sayıyor. 
n SAYFA 3’TE

Ali yıldırım; yönetime 
Gaziosmanpaşalıları 

katmak için aday oldum 

Gaziosmanpaşa doğup büyüyen 
ve Gaziosmanpaşa’da CHP siya-
setinin önemli isimlerinden 
Ali Yıldırım 31 Mart 2019’da 
gerçekleşecek yerel seçim-
ler için Gaziosmanpaşa 
Belediye Başkan Aday 
Adaylık başvurusunu 
gerçekleştirdi.  n 8’tE

Sandık birlikteliğini mutlaka
yakalamamız lazım

Referandum sonucunda oluş-
turulan ‘Hayır’ bloğunun yerel 

seçimlere yansıması günde-
me gelirken, Avcılar’dan Be-

lediye Başkanlığına talip 
olan CHP eski İl Başkan 

Yardımcısı Ali Haydar 
Kahraman’a konuyla 

ilgili düşüncelerini 
sorduk.  n 7’DE

İmar barışı tartışmalarında haklı haksız 
tarafın kim olduğu soruları, vatandaşın 

aklını kurcalamaya devam ediyor. n 3’tE 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 

Mehmet Cahit Turhan

n SAYFA 9’DA

KASım İvGEn 
 #Birlikte

yöneteceğiz
CHP Küçükçekmece İlçe Başkanlı-

ğı’nın düzenlemiş olduğu, “Belediye Baş-
kan Aday Adayları Tanıtım Toplantısı’n-
da, gençlerin tezahüratlarıyla sahneye 
gelen Kasım İvgen, “Rantın değil, halkın 
belediyesi anlayışıyla çıktığımız bu yolda 
hep birlikte başaracağız” dedi. 

       n SAYFA 4’TE

Akot; Avcılar 
için hazırım

Avcılar’da Zafer 
Ufuk’tan Geliyor! 
CHP Avcılar Belediye Başkan Aday Adayı 
Ufuk Özdündar seçim çalışmalarının 
startını verdi. 
Özdündar’ın 
çalışmalar sırasındaki 
tecrübesi ve 
samimi davranışları 
vatandaşlardan tam 
not aldı. n SAYFA 2’DE

KıSır KAlmAmAK İÇİn 
SAĞlıKlı BESlEnİn 

GÜndE 5 SİGArA

 İÇEn ErKEKlEr 

rİSK AlTındA 

n SAYFA 6’DA
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n İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nde 

2019 yılı bütçe ve performans raporlarının 

görüşüleceği Kasım ayı meclis toplantısının 

ilk gününde gündem dışı söz alan CHP İBB 

Meclis Üyesi Mehmet Berke Merter, şeffaf 

bir yönetim anlayışının sağlanabilmesi için 

seçilmiş olan meclis üyelerine bütçe başta 

olmak üzere her konuda denetleme yetkisi 

verilmesi ve İBB meclisinin daha demokra-

tik bir meclis olması önerilerini içeren bir 

konuşma gerçekleştirdi. n 11’dE

Bütçeyi, seçilmiş tüm 

meclis üyeleri denetlemeli

CHP İstanbul İl Başkanlığı, yerel basının sorunla-

rının ve çözüm önerilerinin konuşulduğu ‘İstanbul 

Yerel Basın Buluşması’ toplantısı düzenledi. CHP 

İstanbul İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu, toplantı 

öncesi CHP'nin yerel yönetim anlayışına ilişkin ilke 

ve esaslarının yer aldığı "İstanbul Kent Anayasa-

sı"nın taslak metnini basınla paylaştı. n 5’tE 

İstanbul’a 
Kent Anayasası Gelecek

Güneş’in ilk 
doğduğu kent ığdır 

n SAYFA 9’DAUnUTUlmAdı
Büyükçekmece’de 

ücretsiz grup terapisi
HER branştan her yaş grubuna hitap 

eden dersleriyle vatandaşlar tarafından bü-

yük beğeni toplayan Büyükçekmece Bele-

diyesi Halk Akademisi kurslarında eğitim 

gören binlerce kursiyer belediye psikologla-

rı tarafından grup terapisi görüyor. 

Kursiyerlere sanatın psikoloji üzerinde-

ki etkisini anlatan Büyükçekmece Beledi-

yesi psikologları, ilçede faaliyet gösteren 

tüm sanat merkezlerini ziyaret ederek 

kursiyerlerle bir araya geliyor.  

Psikologlar, her hafta farklı bir sanat 

merkezini ziyaret ederek sanat sayesinde 

hayal gücünün keşfedilmesi, pozitif dü-

şünce becerilerinin sanata aktarılması ve 

sanatla birlikte zihnin daha aktif kullanıl-

ması gibi konular hakkında kursiyerlerle 

ücretsiz grup terapileri gerçekleştiriyor.  

CHP İBB Meclis Üyesi 

Mehmet Berke Merter
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Avcılar’da Zafer 
Ufuk’tan Geliyor! 

CHP Avcılar Belediye Başkan 
Aday Adayı Ufuk Özdündar seçim 
çalışmalarının startını verdi. 
Özdündar’ın çalışmalar sırasındaki 
tecrübesi ve samimi davranışları 
vatandaşlardan tam not aldı.

“Yıldızımız Avcılar adayımız 
Özdündar” sloganıyla bende 
varım diyen CHP Avcılar Belediye 
Başkan Aday Adayı Ufuk Özündar 
gece gündüz demeden ilçe sakin-
leri ile bir araya gelerek halkın 
sesine kulak veriyor. Özellikle 
çocukların, gençlerin hayattan 
beklentilerini, gelecek arzularını, 
kadınların sosyal yaşamda yer 
almalarının gerekliliğinin altını 
çizerek, iyi bir belediye başkanı-
nın bu beklentilerine nasıl cevap 
vermesi gerektiği hususunda sü-
rekli sıcak ilişkiler de bulunuyor.
“BELEDİYEYİ HALKIMIZLA
 BİRLİKTE YÖNETECEĞİZ”

İlçe halkının sorunlarına has-
sasiyetle yaklaşan Ufuk Özdündar 

gazetemize yaptığı özel açıklama-
sında “Avcılarlıların ihtiyaçlarını 
yine Avcılar halkıyla birlikte inşa 
edeceğiz. Halkımızın istekleri 
gerçekleşecek ve belediyeciliğin 
gerekliliği olan şeffaf bir yönetim 
şekliyle vatandaşımızla birlikte 
yürüteceğiz. Ben değil biz olarak 
varız ve var olmaya devam edece-
ğiz. Projelerimin çok merak edil-
diğini ancak tüzük gereği partimi-
zin hassasiyetle davrandığını çok 
kısa bir zaman içerisinde basına 
ve kamuoyuna Avcılar halkımıza 
çok yakında altı dolu, yapılabilir-
liği yüksek projelerimizi açıkla-
yacağız. Kazanılmış kalelerimizi 
daha güçlü kazanıp büyükşehiri 
alacağız.” şeklinde konuştu. 

SORUNLARI HEP 
BİRLİKTE ÇÖZECEĞİZ

n Avcılar’ın önemli sorunlarına değinen Ufuk Özdün-
dar yaptığı konuşmasında  “Bir tarafı göl, bir tarafı deniz 
olan bu güzel ilçemizde Anadolu’dan ve Balkanlardan 
gelen arkadaşlarımızla birlikte yaşamaktayız. Bugün 500 
bin nüfusa sahip bu ilçe artık bir kent olmuş durumda-
dır. Bu kent’e sahip çıkmak zorundayız. Bu kent bugün 
irili ufaklı birçok sorunla karşı karşıyadır. Bildiğiniz 
gibi kentsel dönüşüm İstanbul’da başladı. Ancak hala 
Avcılar’da kentsel dönüşüm yapamadık. Tecrübe eksik-
liği yaşamaktayız. İmar planları sorunlarımız var hala 
çözemedik. Mahalleler arasında gelir düzeyi farkı var. 
Esnafları planlı bir şekilde yayamadık. Mahallelerimizde 
deprem alanı sorunumuz var. Toplanacak merkezleri-
miz yok. Bunları bir türlü başaramadık. Çocuklarımızın 
gelişmesinde en önemli şey mahallelerimizde kreşlerin 
olmayışı. Her mahallemizde bildiğiniz gibi büyük çapta 
otopark sıkıntılarımız var. Mahallelerimizde yeteri kadar 
yeşil alan yok ve park yetersizliği var. En önemlisi ise 
ilçemizde bir afet planı yok. Belirttiğim ve daha burada 
sayamadığım bu eksiklikler yüzünden yola çıktık. Elimiz-
den geldiğince, ekibimizle ve projelerimizle bizler bu işe 
talibiz” ifadelerini kullandı.

 “İLÇENİN SORUNUNU 
EN İYİ O İLÇEDE 
YAŞAYAN BİLİR”

nHer gün mahalle mahalle gezerek esnaflarla ve 
sokakta vatandaşlarla bir araya gelerek bilgi alış veri-
şinde bulunan Ufuk Özdündar “Bir ilçenin sorunlarını 
mahalleleri gezerek ve vatandaşlarımızla bir araya 
gelerek çözüme ulaştırabilirsiniz. Bir ilçenin sorununu 
en iyi o ilçede yaşayan bilir. Bu yüzden her gün ma-
hallelerimizi gezerek, esnaf ve vatandaşlarımızla bir 
araya geliyoruz” dedi.

BİZİM BÖYLE 
BİR BAŞKANA 

İHTİYACIMIZ VAR
n Ufuk Özdündar gece gündüz 

demeden ilçe sakinleri ile bir araya 
gelerek halkın sesine kulak veri-
yor. Özellikle çocukların, gençlerin 
hayattan beklentilerini, gelecek ar-
zularını, kadınların sosyal yaşamda 
yer almalarının gerekliliğinin altını 
çizerek, iyi bir belediye başkanının 
bu beklentilerine nasıl cevap vermesi 
gerektiği hususunda sürekli etkileti-
şimler de bulunuyor. Avcılarlı vatan-

daşlar Ufuk Özdündar için şunları 
söyledi: “Özdündar’a sonuna kadar 
güveniyoruz. Samimi, içten ve şeffaf 
bir kişiliği var. Evimizin yaramaz 
çocuğu gibi. Çocuklar masumdur. 
Ayrıca özel, siyasi ve iş hayatında adı 
hiçbir şaibeye karışmayan, iyi aile 
babası olan Özdündar’ı bizler Avcılar 
Belediye Başkanı olarak görmek 
istiyoruz.  Bizim böyle bir başkana 
ihtiyacımız var.”

“TOPLUMUN YÜKSELMESİ KADINLARIN 
ÖZGÜRLEŞMESİ İLE MÜMKÜNDÜR”

Ufuk Özdündar “Bir 
toplumun yükselmesi o 
toplumun kadınlarının 
özgürleşmesi ile mümkün-
dür. Kadınlarımızın evden 
işe, siyasetten ekonomiye 
bilimden sanata kadar top-
lumun her alanında eşit, 
özgür ve güçlü bir şekilde 
yer alacağı bir belediyeci-
lik ve başkanlık anlayışı ile 
hizmet etmek için varım. 
Kadınlarımız bir değerdir. 
Bu değere sahip çıkmakta 
bizim görevimizdir” dedi.

İLÇEMİZİN YAPI TAŞLARI STK VE DERNEKLERDİR
n Avcılar ilçesin-

deki STK ve Dernek 
ziyaretlerini aralık-
sız sürdüren Avcılar 
Belediyesi Aday 
Adayı Ufuk Özdün-
dar İlçedeki STK ve 
Derneklerin ne kadar 
önemli olduğunu 
Avcıların geleceği-
ni onlarla beraber 
planlayacağını altını 
çizdi. Özdündar “ 
Bir ilçedeki Dernek 
ve STK’lar olmazsa 
olmazımızdır. İlçe-
mizin yapı taşlarıdır. 
Sorunları en iyi bilen 
mercilerdir” dedi.

ADIMLARIMIZ OTİZMLİ 

ÇOCUKLARIMIZ İÇİN
n Ufuk Özdündar 

Vodofone 40. İstanbul Ma-

ratonunda başlangıçtan 

bitişine kadar adımlarını 

otizmli çocuklar için attı. 

Özdündar “ Her zaman 

çocukların, gençlerin ve 

kadınların yanında olaca-

ğım. Sosyal projelerin yer 

aldığı, bizlere ne zaman 

ihtiyaç duyulursa ben her 

zaman hazırım. Katkı 

sunan emeği geçen adım-

larını otizimli çocuklar 

için atan herkesi yürekten 

kutluyorum.”

SOSYAL MEDYA HESAPLARI   Facebook:  avcılarbizimlegüzel     İnternet: www.ufukozdundar.com

HP Avcılar Belediye 
Başkan Aday Adayı Ufuk Özündar 

SENAY BADUR



Bu konuyu daha önce yazmış-
tım ama bir kez daha vurgulama 
gereği duyuyorum. Çünkü işin tadı 
iyice kaçtı. Heleki önümüzde bir 
yerel seçim olması nedeniyle daha 
da abartılıp, çorbanın suyuna su 
katanlar var. 

İçimden bazan “bazı belediye 
başkanları için artist misin karde-
şim” demek geliyor. Çünkü insanlar 
işi gücü bir yana bırakmış, Holl-
ywood yıldızla-
rını parlatır gibi 
belediye başkan-
larını yağlayıp 
ballıyor, dün-
yanın en iyi iş 
yapan, çalışkan, 
iş bitirici, muh-
teşem biri diye 
gözümüzün içi-
ne sokuyorlar.

Kardeşim 
zaten yapacağınız 
iş belli, tuttuğunuz iş de 
belli. Her şeyin yolu yordamı, 
her işin bir erbabı var. Eeeee! 
O zaman bu kadar abartma da 
neyin nesi. Sanki uzaya roket 
fırlatıyorsunuz da milletin ha-
beri yok. Varsa yoksa laf..! 

Vallahi öyle başkanlar tanı-
yorum ki halka ne söyledikleri-
ni, ne söyleyeceklerini bırakın, 
bakışlarından ne düşündükle-
rini bile anlamaya başladım 
artık. Mükerrer spor yani..

Ama işin garibi insanlar da 
sanki böyle davrananlardan 
hoşlanıyor gibi etrafında per-

vane oluyorlar. Bazan düşünü-
yorum bu insanların hiç mi işi gücü 
yok diye.  Yani maaşa bağlasan bu 
kadar olmaz..!

Bir de işin başka bir boyutu var, 
o da basınla ilişkiler.. Bazılarının 
basınla diyaloğu falan yok. Her şey 
tek taraflı. Çünkü eyvallahları yok. 
Sanki birer gazete merkezi olmuş 
gibiler. Gazeteye benzeyen dergi ya-
yınlayanı mı istersin, bülten çıkaranı 
mı istersin ne ararsan var. Televiz-
yonu olan da var, tuğla gibi kitap ve 
edebiyat dergisi yayınlayan da..

Güzel, tamam, halka ulaşma-
nın yollarından biri de basın yayın 
araçlarını kullanmaktır tabiki. Ama 
içerik önemli kardeşim içerik.. 
Bunlar halka bilgi vermiyor ki.. Boş 
reklam, boşyere israf hepsi.. Bunları 
yapacağınıza gerçek gazetelere ilan 
verin, haberlerinizi oralarda yayınla-
tın, destek çıkın.. Basın daha güçlü, 
daha bağımsız olsun..

Ama maalesef öyle yapmıyorlar 
ve kendin pişir kendin ye işi daha 
çok hoşlarına gidiyor. Çünkü eleşti-
rilmekten hoşlanmıyorlar. Bunların 
basın bürolarında çalışan emekçi 
kardeşlerimiz de işlerini iyi yapma 
uğruna başkanlarının sağdan soldan, 
önden arkadan, birine sarılırken, 
ötekini öperken, gülerken, ağlarken 
fotoğraflarını çekp, iki satır yazıyla 
servis yapıp duruyorlar. Hem kendi 
yayın organlarında yayınlıyor hem 
de bağımlı-bağımsız basın kuruluş-
larına gönderiyorlar. 

Onların bakış açısıyla çekilen 
fotoğraf, onların bilgi ve aklıyla ya-
zılan haber metinleriyle yayınlansın 
istiyorlar.. Yani onlar ne derlerse o.. 
Eğrisi yanlışı yok, doğru doğru dos-
doğru, başkana hoş görünen yazılar.. 

Sonuç, hikaye..!
Dört beş yılda bir toplantı yapar 

kaş göz boyamaya kalkarlar.. Biri 
çıkar “basına gereken ilgiyi göste-
receğiz” der, öteki çıkar “gazeteci-
lerin haklarını savunacağız” der, bir 
başkası “basın memleketin olmazsa 
olması, halkın gözü kulağı” der, 
ama gazeteciliği belediyeler yapar. 
Ne oldu göz, kulak..!

Haa! Bir de belediyelerin basın 
bürolarına doldurulan eş dost yakını, 
akraba, hemşeri çocukları var. Val-
lahi bazı belediyelerin bazı toplan-
tılarında görüyorum, öyle kalabalık 
takip ediyorlar ki, başkanı hangisi 
hangi taraftan görüntüleyeceğini 
şaşırıp, bazan kargaşada birbirlerine 
çarpıyorlar..

Gerçek gazeteciler mi, onların 
kim olduğunu bilen bile yok.. Çünkü 
bu tür başkanların basın danışman-
ları da tenezzül edip gazete bürola-
rına bir çay içmeye bile gitmiyor. 
“Biz bize yeteriz, kendimiz çalarız 
kendimiz oynarız” diyorlar.. 

Eh, ben de alsam o kadar maaşı 
kimseyi takmam tabi.. Hele bir de 
başkan akraba ya da hemşeriyse, gel 
keyfim gel..!

Belediye 
başkanlarıyla 

muhteşem zevatları..!

Tuncay 
Dağlı

SÜZGEÇ
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İmar affında hedef 
50 mİlyar mı?
İmar barışı tartışmalarında haklı haksız tarafın kim oldu-
ğu soruları, vatandaşın aklını kurcalamaya devam ediyor. 

Kimileri binasının imar barışı 
kapsamında yer aldığını savunur-
ken, kimileri de yeni evler yaparak 
imar izni almaya çalışıyor. Tartış-
malar sürerken, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla 
yayımlanan karar ile 31 Aralık 2017 
tarihinden önce yapılmış ruhsat-
sız veya ruhsat ve eklerine aykırı 
yapılar için Yapı Kayıt Belgesi baş-
vuru süresi 31 Aralık 2018'e kadar 
uzatıldı.

Çevre ve Şehircilik Bakanlığın-
ca vatandaşların devletle ihtilaflı 
durumunun ortadan kaldırılması, 
imara aykırı, ruhsatsız veya ruhsat 
eklerine aykırı yapıların kayıt 
altına alınması yoluyla bu yapılara 
yasallık kazandırılması hedefiyle 
hayata geçirilen İmar Barışı'nda 
8 Haziran'da başlayan başvurular 
31 Ekim’de sona erecekti. Çevre ve 
Şehircilik Bakanı Murat Kurum, 
27 Ekim tarihi itibarıyla yaklaşık 
8 milyon 150 bin kişinin "İmar Ba-
rışı" için başvuruda bulunduğunu 
bildirmişti.

Biz de konu ile ilgili, Umut Mi-
marlığın sahibi Mehmet Çoban’ın 
kapısını çaldık ve konu hakkında 
bilgi aldık.
“KaÇaK yaPılaŞmaya
 GÖZ yUmDUlar”

Konu ile ilgili çalışmaları ile ta-
nınan Mimar Mehmet Çoban imar 
barışının bir gereklilik olduğunu 
fakat alt yönetmeliklerin henüz 
yerli yerine oturmadığını belirtti. 
Şu anda yapılanın imar affı değil 
imar barışı olduğunun altını çizen 
Çoban, “Mesela bir vatandaş daha 
önceden yapmış olduğu kaçak 
binaya 2017 yılından önce yapmış 
olduğu bir bina ile ilgili ceza yedi-
ğinde o ceza iptal ediliyor ama suç 
işlediği için 3242 sayılı kanundan 
suç işlediği için suçu iptal edil-
miyor. İşte bundan dolayı henüz 
yerine oturmadı bu sistem.2017’ ye 
kadar dediler ama sonraki süreçte 
de iki katı daha kaçak bina yapıldı. 
Bunun sorumlusu bir noktaya ka-
dar yerel yönetimler ve ilçe beledi-
yeleridir. Af gelir mühürlemeyelim 
diyerek, kaçak yapılaşmaya göz 
yumdular. Bu hızla gidersek, ya-
kında yaşanacak bir şehir kalmaya-
cak” şeklinde konuştu.

İmara açık 
olmayan yerlerde 

de her gün binalar yükseliyor ve 
çoğu kişinin buralarda elektrik ve 
su bağlattığı biliniyor. Vatandaş-
ların aklında imar barışı var bizi 
de affederler düşüncesi mi hakim? 
şeklindeki sorumuza, “Vatandaş-
ların çoğu, 2018 yılında yapılan 
binaların da af kapsamına gireceği-
ni düşünüyorlar, evet. Geri dönü-
şü olmayan bir yola girdiğimizin 
kimse farkında değil” şeklinde 
cevap verdi.

Belediyeler neden kaçak yapılaş-
maya engel olmuyor? Şeklindeki 
sorumuzu da yanıtlayan Çoban, 
“Belediyelerin 2011 yılından sonra 
yapılan binalara izin vermemesi 
gerekiyordu ancak siyasi ve maddi 
beklentilerden dolayı müdahale 
etmediler” dedi.
DEVlET BEKlEDİğİ Parayı 
BUlamaDı

İmar barışı süresinin uzatılması 
ile ilgili de açıklamalarda bulunan 
Mehmet Çoban, “Devlet, bekle-
diği parayı bulamadı. 50 milyar 
toplanması gerekiyordu henüz 3 
milyara ulaşılmadı. İnsanlar artık 
yaylalarda, orman içlerinde bile 
ev yapmaya başladılar ve af gelsin 
diye bekliyorlar. İmar affı köydeki 
Mehmet Ağa ile ilgili bir durum 
değil. Zeytinburnu’ndaki 16/9 
kuleleri bile kurtuldu, imar affın-
dan faydalandı. Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, yanlış yaptık demesine 
rağmen bina yıkılmadı, af kapsa-
mında değerlendirildi” ifadelerini 
kullandı. Çoban, imar barışı kapsa-
mına sadece Çanakkale’deki 
Şehitlik ve Beyoğlu’nda 
eski İstanbul’un girmedi-
ğini, kalan yerlerin imar 
barışı kapsamında değer-
lendirileceğini sözlerine 
ekledi.
ElEKTrİK VE SU 
BağlaNaN yErlE-
rİN yaPıSıNı NaSıl 
İPTal EDECEKSİN?

Devletin denet-
leme mekanizması-
nın aktif bir şekilde 
çalışmasının çok 
önemli olduğunu 
belirten 

Mehmet Çoban, “Vatandaşlar, 
yapı kayıt belgesine başvuruyorlar 
ve hemen parasını yatırıyorlar. 2 
gün sonra düşüyor ondan sonra 
siz elektrik su alıp işlemlerinize 
devam edebiliyorsunuz. Bakanlık, 
2017 yılından sonraki yapıları iptal 
edeceğini söylüyor ama elektrik su 
bağlattığın kişinin yapısını nasıl 
iptal edeceksin? İstanbul’da tarım-
sal alan kapsamında değerlendiri-
lecek bir alan da bulunmuyor artık 
her yer mahalle oldu. Her yerden 
yol geçiyor, 20 metrede asfalt, 50 
metrede TEM’e denk geliyorsunuz” 
şeklinde konuştu.

İmar barışından önce ceza alan-
ların artık yararlanamayacağının 
altını çizen Çoban “İmar barışı yine 
uzatılacaktır çünkü istenen para 
toplanmadı” diyerek, sözlerine 
noktaladı.
KayıT BEDElİ NE KaDar?

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
ve yetkilendireceği kuruluşlara 
başvuru yapılabilecek. Vatandaşlar 
24 Haziran'a kadar hazırlanması 
beklenen ‘Yapı Kayıt Belgesi Baş-
vuru Formu’ aracılığıyla başvuru-
larını yapacak. Başvuruda bulunan 
kişiler 31 Aralık 2018 tarihine 
kadar kayıt bedellerini ödeyebile-
cek. Kayıt bedeli her bina ve yapıya 
göre değişiklik gösterecek. Kayıt 
bedelleri Emlak Vergisi Kanunu’na 
göre belirlenen emlak vergi değeri 
ile yapının Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı’nca belirlenen yaklaşık 
maliyet bedelinin toplamı üzerin-

den konutlarda yüzde 3, ticari 
kullanımlarda yüzde 5 ora-

nında alınacak. İmar barışı 
ile konutu tapu kayıtlarında 
arsa olarak göründüğü için 
abonelik alamayan vatan-

daşlar cezaları iptal 
edilecek, elektrik, 
su, doğalgaz bağ-

lantısı hemen 
yapılabile-
cek. n Senay 
BADUR-Kent 
Yaşam

Küçükçekmece’de 
korkutan yangın!

Sefaköy’de bulunan Sancak Air 
fabrikasında tahliye  sırasında çıkan 
yangın paniğe neden oldu.

Küçükçekmece Sefaköy’de bulunan 
Sancak Air fabrikasında tahliye işlemi 
gerçekleştiren taşeron firmanın hatası 
sonucu binadan dumanlar yükselmeye 
başladı. Kısa sürede büyüyen yangın 
vatandaşları korkuttu. 
CaN KayBı yOK

Olay yerine gelen polis ekipleri 
çevrede geniş güvenlik önlemi alırken 
yaralı veya can kaybının olmaması 
herkesi rahatlattı.
İTFaİyE’NİN SUyU BİTTİ!

Olay yerine gelen itfaiye ekiplerinin 
müdahale sırasında depodaki suyun 
bitmesi nedeniyle ek takviye istendi. 
Çevredeki vatandaşlar itfaiye ekipleri-
ne sitem etti. n KENT YAŞAM / 

VOLKAN KARAALİ- GAMZE ÜNLÜ

Halkalı-Gebze arasındaki 

5 yıllıK ÖZlEm BİTİyOr!
HALKALI-GEBZE arasında 

bulunan eski banliyö hatların-

da 2013 yılından beri süren 77 

kilometrelik hattın yapım çalış-

malarının sonuna yaklaşıldı. 5 

yıllık aradan sonra, yılsonunda 

açılması beklenen banliyö tren 

hattı için vatandaşlarda gün 

sayıyor. 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 

Mehmet Cahit Turhan, projenin 

bu yılın sonunda İstanbullulara 

hizmet vermeye başlayacağını 

açıklamış, proje tamamlandı-

ğında günde 1 milyon yolcunun 

taşınması planlanan hattın 

Marmara’yla entegrasyonu 

sağlandığında Gebze'den Hal-

kalı ‘ya 105 dakikada seyahat 

edilebileceği açıklanmıştı. 

24 ay OlaraK PlaNlaNDı 5 

yılDa BİTTİ
29 Mayıs 1969 yılında hiz-

met vermeye başlayan banliyö 

tren hattı, 19 Haziran 2013’te 

yapılan son seferinin ardından 

kapatılmış, Zeytinburnu-Hal-

kalı arasında çalışmalar için 

start verilmişti. 24 ay olarak 

planlanan yapım ve yenileme 

çalışmalarının 2015 Haziran 

ayında sonuçlandırılması 

hedeflenmiş, ancak yapımı 

üstlenen firma, maliyetlerdeki 

aşırı artışı gerekçe göstere-

rek 2014 yılının Ekim ayında 

çalışmaları durdurmuştu. 

Sorunların çözülmesinin ardın-

dan çalışmalar 2015 yılı içinde 

tekrar başlamıştı. 

ÇalaıŞmalarDa SON 2 ay

2018 yılı sonunda açılması 

hedeflenen Halkalı-Gebze 

banliyö hattındaki yoğun 

çalışmalar devam ederken, 

banliyöye ek olarak hızlı trenle-

rin de kullanacağı bir hat daha 

eklendi. Hattaki yeni ve eski 

istasyonların restorasyon ça-

lışmaları tüm hızıyla sürerken, 

trenlerin bakım ve onarımları-

nın yapılacağı yerlerin yapım 

çalışmaları da hızla sürüyor. 

Köprülerin ve viyadüklerin 

yapımına devam edilirken, 

hattaki rayların Pendik’ten Sö-

ğütlüçeşme istasyonuna kadar 

birleştirildiği de açıklandı. 

yılSONUNDa HalKıN KUlla-

NımıNa aÇılaCaK 

Ulaştırma ve Altyapı Ba-

kanı Mehmet Cahit Turhan’ın 

yılsonunda hizmete açılacağını 

duyurduğu hatta istasyon ça-

lışmalarının tamamlanmasının 

ardından testlere başlanacak. 

Test çalışmaların tamam-

lanmasının ardından proje 

yılsonunda halkın kullanımı-

na açılacak. Tren hatlarının 

tamamlanması ve Marmaray 

projesi ile entegrasyonu sağ-

landığında 43 İstasyonun bulu-

nacağı Gebze’den Halkalıya 105 

dakikada seyahat edilebilecek. 

Bakırköy'den Bostancı'ya 37 

dakika, Söğütlüçeşme-Yenikapı 

seyahat süresi ise 12 dakika 

olacak. 
yOl 80 DaKİKa KıSalaCaK

Ankara-İstanbul Yüksek 

Hızlı Tren Projesi ve Marma-

ray’la entegre olan hattın 

Halkalı-Sirkeci hattının Haydar-

paşa-Gebze hattıyla birleştiril-

mesiyle Halkalı-Gebze arasın-

daki uzaklık 185 dakikadan 105 

dakikaya düşürülecek. 

n KENT YAŞAM – SELVİ 

SARITAÇ

Refika Anne, dualarla uğurlandı 
İYİ Parti 3 bölge milletvekili adayı 
ve GİK üyesi ( İşadamı) Özdemir 
Polat’ın kayınvalidesi Refika Kuru, 
çoklu organ yetmezliğinden haya-
tını kaybetti. Refika anne sevenle-
rinin duaları eşliğinde son yolcu-
luğuna uğurlandı. İYİ Parti 3 bölge 
milletvekili adayı ve GİK üyesi ( 
İşadamı) Özdemir Polat’ın kayınva-
lidesi Refika Kuru ( 86 ) çoklu organ 
yetmezliğinden hayatını kaybetti. 
Merhumeyi son yolculuğunda Polat 
ve Kuru ailelerinin yanı sıra yakın 
dostları ve seveni  yalnız bırakma-
dı. Küçükçekmece Şevki Korkmaz 
Camiinde kılınan cenaze namazın-
dan sonra, merhume Yeni Kanarya 
Mezarlığında toprağa verildi.  Kent 
YAŞAM Gazetesi ailesi olarak, mer-
humeye Allah’tan rahmet dilerken, 
ailesine sabır ve başsağlığı diliyo-
ruz. n Kent Yaşam

refika anne, 
dualarla uğurlandı 
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Kasım İvGEN 
 #BİrLİKTEYöNETECEğİz

CHP Küçükçekmece İlçe Baş-
kanlığı’nın düzenlemiş olduğu, 
“Belediye Başkan Aday Adayla-
rı Tanıtım Toplantısı’nda, genç-
lerin tezahüratlarıyla sahneye 
gelen Kasım İvgen, “Rantın 
değil, halkın belediyesi anla-
yışıyla çıktığımız bu yolda hep 
birlikte başaracağız” dedi.

CHP Küçükçekmece Belediye Başkan aday adayı 

1964 Tokat Zile doğumlu olan 
Kasım İvgen, ilkokul eğitiminden 
sonra İstanbul’a yerleşerek kalan 
eğitim hayatına burada devam etti. 
Arel Üniversitesi Dış Ticaret bölü-
münden mezun olduktan sonra, 
ikinci üniversite olarak Uluslararası 
İlişkiler bölümünü de başarıyla 
tamamlayan İvgen, 1988-2000 
yılları arasında yaşamına İsviçre’de 
devam etti. İsviçre’de yaşadığı 
dönemde dil eğitimini tamamlayan 
İvgen, aktif siyaset hayatına ilk ola-
rak İsviçre Sosyal Demokrat Parti’de 

görev alarak başladı. 2000 yılında 
memleketi Türkiye’ye dönerek, 
tekstil, baskı kimya işletmeciliği 
ve organik tekstil boya bayiliği gibi 
pek çok alanda hizmet veren ve hali 
hazırda iş hayatına ihracat sektö-
ründe devam eden Kasım İvgen, 
ülkesine döndükten sonra iş hayatı-
nın yanı sıra, aktif siyaset hayatına 
da Cumhuriyet Halk Partisi’nde de-
vam etti.  2007 yılında hayatını Diş 
Hekimi Aynur İvgen ile birleştiren 
Kasım İvgen iki çocuk babasıdır.

Avrupa’yı görmüş ve gördüğü 

dünya vizyonunu önce ilçesine, 
sonra iline ve en sonunda da ülke-
sine taşıma hevesi ile yola çıktığını 
belirten İvgen, “ideolojisi ile,sosyal 
devlet anlayışı ile, halkın iktidarını 
esas alan ilkesiyle Cumhuriyet Halk 
Partili yoldaşlarımla aynı yolda ol-
maktan da onur duyuyorum” dedi. 

Kasım İvgen, 2012-2016 yılları 
arasında Cumhuriyet Halk Partisi 
İl Disiplin Kurulu Üyeliği yaptı. 
O dönemlerde, Küçükçekmece 
İkitelli Platformu’nu kurduğu-
nu söyleyen İvgen, halen kurucu 
üyeliğinin yanı sıra başkanlığını 
da yaptığı İkitelli Platformu’nda, 
ilçede yaşayan Giresun, Samsun, 
Ordu, Sinop, Doğu ve Güneydoğulu 

mahalleli hemşerileriyle bir araya 
gelerek yerelde yaşadıkları sorun-
lara sahip çıkmaya, ortak akılla 
çözümler üretilmesine katkı sağla-
maya çalıştıklarını belirtti.  2015 
yılı Genel Seçimlerinde ön seçime 
girerek milletvekilliği adaylığına 
talip olan Kasım İvgen, halen pek 
çok sivil toplum kuruluşunda görev 
almanın dışında Ali Hoca Köyü Der-
neği Kuruculuğu, İkitelli Platformu 
Kurucu Üyesi ve Başkanlığı, İkitelli 
Cemevi Derneği Kurucu Başkanlı-
ğı, Silivri’yi Güzelleştirme Derneği 
Kurucu Başkanlığı, Eğitim-Kültür 
ve Kadını Güçlendirme Derneği 
Kurucu Üyesi gibi aktif görevlerine 
devam etmekte.

Kasım İvGEN KİmDİr?

KÜçÜKçEKmECE için 

hizmet yarışına giren tüm 

aday adaylarına başarılar 

dileyen Belediye Başkan 

Aday Adayı Kasım İvgen, 

bir ilçenin sorunlarını 

en iyi o ilçede yaşayanla-

rın bileceğini söyleyerek, 

örgütüne seslendi.  “Bizler 

bu ilçede yaşayanlar olarak 

sorunlarımızı da, çözüm-

lerini de biliyoruz. Hep 

birlikte kazanacağız ve hep 

birlikte yöneteceğiz” diyerek 

konuşmasına başladı.

“Rantın değil halkın 

belediyesi “ anlayışı ile 

Küçükçekmece’yi hak ettiği 

belediyecilik seviyesine ulaş-

tırabilmek için çıktığı bu yol-

da, zafere ulaşacağına inan-

dığını da belirterek devam 

eden İvgen, barış, kardeşlik, 

centilmenlik ve hoşgörünün 

esas alındığı bir seçim süreci 

temennisinde bulundu. 

EN BÜYÜK PrOJEm İLETİŞİm 

Yaklaşık 770 bin sayısı ile 

İstanbul’un en büyük nüfusuna 

sahip Küçükçekmece’nin yine 

yaklaşık 520 bin sayısıyla İstan-

bul’un en fazla seçmenine sahip 

ilçesi olduğunu söyleyen Kasım 

İvgen, gerek coğrafî konumu, 

gerekse demografik yapısı ve 

kültürel zenginliği itibariyle Kü-

çükçekmece’nin büyük öneme 

sahip olduğunu belirtti. 

Bölgenin barındırdığı bu 

renkli ve zengin etnik yapının 

bölge için büyük bir değer ve 

zenginlik olduğunu söyleyen 

İvgen, “Bu kadar renkli bir ilçe-

nin yönetim kadrolarında da her 

guruptan temsilci olmalıdır. En 

büyük projem iletişim” diyerek 

devam etti.
“En kolay projemiz iletişim. 

En zor projemiz iletişim ve as-

lında bu güne kadar yapılmayan 

tek proje iletişim. İletişimin 

olmadığı yerde ön yargı var-

dır, sevgisizlik vardır. Biz önce 

birbirimizle iletişime geçecek, 

birbirimizi sevecek, sevmek 

zorunda olmasak bile saygı duy-

mayı öğreneceğiz. İletişimimizi 

sağladıktan sonra İlçe halkımız, 

Sivil Toplum Kuruluşlarımız, 

meslek Örgütlerimiz, Esnaf 

Odalarımız, Spor Kulüplerimiz, 

muhtarlarımız, Yöre Dernekleri-

miz, gençlerimiz, çocuklarımız, 

kadınlarımız ve yaşlılarımızın 

fikirlerini alarak projelerimizi 

tamamlayacağız”

sOKaKLarımız YaPBOz 

TaHTası OLmaKTaN ÇıKaCaK

“Sokaklarımızı yapboz tah-

tası olmaktan çıkaracak, imar, 

çevre, alt ve üst yapı sorunla-

rımızın çözümünde nicelik ve 

nitelik açısından doğru, kalıcı 

ve hızlı çözümler üreteceğiz. 

Halkalı meydanı, Sefaköy, Ata-

kent, mehmet Akif mahallesi 

ve Atatürk mahallesi’ne yapılan 

metro çalışmaları tamamlandığı 

zaman, büyük ölçüde rahatlaya-

cak olan ulaşım problemine ek 

olarak bizlerde trafik karmaşası-

na ve otopark problemine çözüm 

projelerimizi hayata geçireceğiz.  

mahalleler arası ring seferleri 

koyacağız” 

KÜÇÜKÇEKmECE’Yİ İsTaNBUL’UN 

İNCİsİ YaPaCağım

“İlçemiz bir kaçak yapı cenneti. 

mahallelerde ki dönüşümün ne şe-

kilde sürdüğü belli değil. Öncelikle 

çözülmesi gereken tapu problemi-

dir ve hak ediştir. İmar barışı adı 

altında kaçak üstüne kaçak yapılaş-

mayla konut sahibiyle barışırken, 

bir mahalle halkını küstürmemek 

gerekir. Bunun denetleyicisi de bele-

diyelerdir”
“mevcut Küçükçekmece iktidarı 

her yerde park sayımızı arttırdık, 

kültür merkezlerimiz, semt konak-

larımız hatta iyilik merkezlerimiz 

var diyor ama gidin bakın içinde 

kaç kişi var? Önemli olan ilçeyi 

taş binalarla donatıp, tabelaları-

nı kültür, sanat, bilgi, iyilik gibi 

cümlelerle süslemek değil, içini 

doldurup, cümlelerin anlamını öğ-

retmek ve insanların nefes almaya 

geldiği alanlar oluşturmak” 

Katılımcı, yenilikçi, modern, 

güler yüzlü, eşitlikçi ve özgürlük-

çü belediyecilik anlayışıyla, ço-

cukları, gençleri ve kadınları ön 

planda tutarak güçlü bir toplum 

oluşturmak amacıyla, belediye-

nin görev, yetki ve sorumlulukla-

rı çerçevesinde hizmet vererek, 

hizmetlerin sürdürülebilirliğini 

sağlayacaklarını söyleyen Kasım 

İvgen,”Sizler ise denetleyecek-

siniz” diyerek örgüt üyelerine 

seslendi. Vatandaşların istek, 

talep ve şikayetlerini belediye 

adına izleyen kurum ve kuru-

luşlar oluşturulacaklarını, çalı-

şanlarının ise sakini olacağını 

belirten İvgen, sosyal anlamda 

yapmayı planladıklarını da 

anlattı. “Küçükçekmece’yi 

hak ettiği şekilde İstanbul’un 

incisi yapacağım” dedi.

ÇOCUKLarımıza 
sEvErEK öğrETECEğİz

“Yarınların sahibi çocuklarımız, ne 
istediğini bilen, eleştiri yapan ve aynı 
zamanda eleştiriye açık, soran, sorgulayan, 
yorum getirebilen bir şekilde yetişmeli. 
çocuklarımız için takip merkezleri oluştu-
rup ilçemizde doğan, sonradan taşınarak 
ikamet eden tüm çocuklar, kayıt altına 
alınacak, en az 6 ayda bir ailesi tarafından 
zorunlu olarak getirileceği merkezler kura-
cağız. Bu merkezlerde çocuklarımızın hem 
beden hem de ruh sağlığı için denetimler 
yapılacak, psikolog denetiminden geçecek 
ve gelişimleri izlenerek kayıt altına alına-
cak. 18 yaşına kadar devam edilmesi ge-
reken bir sistemi hayata geçirerek, yaşına 
göre, etüt merkezlerine, spora, sanata, el 
becerilerine, ilgi alanlarına yönelmelerine 
destek verecek, belediyeden hizmet nokta-
sında taleplerde bulunmalarını isteyeceğiz. 
Haftanın her günü açık olacak merkezlere 
6 ayda bir gelmeyi sistemleştireceğiz ama 
çocuklarımız zamanla her gün kendile-
ri gelmek isteyecekler. Bizlerde severek 
öğretmiş olacağız. Şuna söz veriyorum ki, 
bir sahil kasabası olan ilçemizde yüzme 
bilmeyen çocuk kalmayacak”
GENÇLErİmİzE, 
NE İsTEDİğİKLErİNİ sOraCağız

“Gençlerin çalışma hayatlarına ilişkin 
tüm sorumlarını önce tespit edeceğiz, 
çözümünü istek ve talepleri doğrultusunda 
gerçekleştireceğiz. Öncelikle ‘ne istiyorsu-
nuz’ diyeceğiz. Hep birlikte yapmadığımız 
her proje ‘Ben yaptım oldu’ mantığından 
öteye gitmeyecektir. Öğrenci cenneti olan 
ilçemizde, gençlerimizin sosyal ve kültürel 
gelişmesini sağlayacak nitelikli alanları 
oluşturmak bizlerin görevi. Öğrencilerimi-
zin eğitim ve öğretimi için burs imkanları 
sağlayacak, hatta belediyemiz yönlendir-
meleri ve iş birliği ile denetiminin de sağla-
nacağı part time iş imkanları yaratacağız”
KaDıNLar KENTİN saKİNİ DEğİL, 
YöNETENLErİ OLaCaK

“Kadınların yönetimde olmadığı siyaset 
renksiz, cansız ve ruhsuzdur. Şahsım adına 
söz veriyorum ki, aday olduğum takdirde, 
yönetim kadromun çoğunluğunu kadınlar-
dan oluşturacağım. Kadının elinin değece-
ği her yere öncelikle güzellik, sevgi ve mer-
hametin değeceğine inanıyorum. İmkân 
verilse ayaklarının altında olan cennetin 
güzelliklerini bu dünya ya yansıtacaklardır. 
Yönetim anlayışımızda kadınlar kentin 
sakinleri değil, yönetenleri olacaktır”
YaŞLıLarımız vE ENGELsİz 
KÜÇÜKÇEKmECE

“İlçemizde yaşayan engelli ve 65 yaş 
üstü vatandaşlarımızın yaşam kalitelerinin 
arttırılması için kuracağımız özel birimde, 
öncelikle tespit ve kayıt altına alma çalış-
maları yapacağız. Bu birimlerde ihtiyaç-
ları, yaşam standartları tespit edilecek, 
sağlık hizmetleri verilecek, hasta olanlar 
için rehabilitasyon ve gündüz bakım 
hizmetinin yanı sıra, kimsesizler için özel 
alanlar oluşturulacak.”

“En büyük arzum ‘Engelsiz bir Küçük-
çekmece’. Hizmetlere ve mekânlara erişim 
noktasında yaşanan bütün engelleri orta-
dan kaldıracak, hepimizin bir engelli adayı 
olduğunu unutmayarak, mesleki eğitim 
merkezleri kuracak ve istihdam edilmeleri 
için aracı olacağız”
DOğamız vE aİLEmİzİN DİğEr 
FErTLErİ CaN DOsTLarımız

“Yeşil alanları nicelik ve nitelik bakı-
mından geliştirerek vatandaşların daha 
etkili yararlanabilecekleri mekânlar haline 
getirecek, bir sahil kasabası olan ilçemiz-
de sahillerimizin içler acısı durumuna 
çözümler üreteceğiz. Deniz sporu yapılması 
noktasında öncü olacak, yürüyüş parkur-
larını düzenleyerek çekim merkezi haline 
getirecek, sahillerimizdeki mekanları de-
netleyerek, ailece gelinecek ve huzur içinde 
zaman geçirilecek mekanlar olması için 
denetimlerini düzenli olarak yapacağız”

“Hayatı birlikte paylaştığımız sokak 
hayvanlarının bakım ve barınma imkanla-
rını geliştirecek, ilçemizdeki sahipli ve sa-
hipsiz tüm hayvanları kayıt altına alarak, 
gerekli kontrollerinin düzenli olarak yapıl-
ması için, ailenin diğer fertleri birimini de 
hayata geçireceğiz. 5199 sayılı Hayvanları 
Koruma Kanununun belediyelere verdiği 
yetkiye tamamı ile uyulacak, kısırlaştırıl-
ma, aşılama, gerekli tıbbi bakımlarının 
yapılması, acil müdahale etme gibi pek çok 
konuda öncü hizmetler vereceğiz” 
DaYaNıŞma İLE 
TÜm zOrLUKLarı aŞaCağız

“İlçemizde sosyal yardım ve dayanış-
mayı arttırarak daha güçlü bir Küçükçek-
mece’yi hep birlikte hayata geçireceğiz. 
İhtiyaç sahibi vatandaşlarımızın talepleri 
ve istekleri doğrultusunda bir yardım-
laşma ağı kuracak ve dayanışma ruhu-
muzla bu ağı güçlendireceğiz. İlçemizde 
yaşayan ihtiyaç sahiplerinin belirlenmesi 
için muhtarlarımızla birlikte çalışmalar 
yapılacak, muhtarlarımızın yerel yönetim-
lerin mihenk taşı olduğu gerçeğini ise asla 
unutmayacağız” 

Programın sonunda sahneye gelen ço-
cuklarıyla birlikte tüm örgütünü selamla-

sELvİ sarıTaÇ
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CHP İstanbul İl Başkanlığı, yerel basının sorunlarının ve çözüm önerilerinin konuşul-
duğu ‘İstanbul Yerel Basın Buluşması’ toplantısı düzenledi. CHP İstanbul İl Başkanı 
Canan Kaftancıoğlu, toplantı öncesi CHP'nin yerel yönetim anlayışına ilişkin ilke ve 
esaslarının yer aldığı "İstanbul Kent Anayasası"nın taslak metnini basınla paylaştı.

Bu çerçevede; “Ben yaptım oldu!” mantığı 
ortadan kaldırılacak; katılımcı yönetim anla-
yışıyla büyük projeler, uzmanlarla, STK’larla 
vb. konuşarak, proje yarışmaları düzenlenerek 
hazırlanacaktır. İlgili tüm STK’ların ve meslek 
örgütlerinin belediye meclisleri ve çalışma 

komisyonlarına katılımı sağlanacaktır; İstan-
bul’un bütçesini İstanbullu bilecek; katılımcı 
bütçe uygulamalarıyla, açık, şeffaf ve denetle-
nip hesap verilebilir bir bütçe hazırlanacaktır. 
İstanbul’un tüm ekonomik, fiziksel ve sosyal 
planları güncellenecek; her uygulama planlı 

olacak; planlı bir gelişim dönemi başlatıla-
caktır. Ulaşımı insana yaraşır bir noktaya 
taşımak için, ulaşım planları güncellenecek; 
toplu ulaşıma, metro ve diğer raylı sistemlere, 
deniz taşımacılığına öncelik verilecek; İstan-
bul’un ulaşımı tek elden yönetilecektir.

KATILIMCI, ŞEFFAF, DENETLENEBİLİR YÖNETİM ANLAYIŞI

Cumhuriyet Halk Partisi, 31 Mart 2019 tari-
hinde gerçekleştirilecek yerel yönetim seçim-
lerine yönelik çalışmalarına devam ediyor. CHP 
İstanbul İl Başkanlığınca, Şişli'de "İstanbul Yerel 
Basın Buluşması" toplantısı düzenlendi. Yerel 
basının sorunları ve çözüm önerilerinin konuşul-
duğu toplantı öncesinde CHP İstanbul İl Başkanı 
Canan Kaftancıoğlu, 31 Mart 2019 tarihinde 
gerçekleşecek yerel yönetim seçimlerine yönelik 
çalışmalarına devam eden Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin yerel yönetim anlayışına ilişkin ilke ve 
esasların yer aldığı ‘İstanbul Kent Anayasası’nın 
taslak metnini basınla paylaştı. Çeşitli STK’lar, 
sendikalar meslek örgütleri, İstanbul halkının 
görüş ve önerilerinden sonra taslak metnin son 
şeklini alacağını belirten Kaftancıoğlu, ’15 Aralık 
itibarıyla İstanbul Kent Anayası’na son şeklini 
vereceğiz’ dedi. 
YEREL BASIN KONUŞULDU

İstanbul’un tüm ilçelerinden çok sayıda basın 
mensubunun katıldığı ve Şişli Belediyesi’nin 
ev sahipliği yaptığı toplantıya,CHP İstanbul İl 
Başkanı Canan Kaftancıoğlu,İstanbul Milletve-
killeri,Şişli Belediye Başkanı Hayri İnönü, İl-ilçe 
yöneticileri katıldı. Açılış ve selamlama konuş-
masını yapan CHP İstanbul İl Başkanı Canan 
Kaftancıoğlu,  toplantı öncesinde yerel seçim-
lere hazırlık kapsamında oluşturulan ‘İstanbul 
Kent Anayasası’ taslağını basın mensuplarıyla 
paylaşmak istediğini söyledi. Kaftancığlu’dan 
sonra Şişli Belediye Başkanı Hayri İnönü’de kısa 
bir konuşma yaparak, ‘Yerel basının öneminin 
farkındayız. Hangi zorluklarla çalıştığınızı biliyor 
ve görüyoruz. Gazete okuma oranının gittikçe 
azaldığı ülkemizde gazetecilerin işlerini daha 
iyi koşullarda yapmalarının kolay olmadığını da 
biliyoruz. Sizleri ağırlamaktan mutluluk duyuyo-
ruz’ dedi.  Daha sonra ‘İstanbul Kent Anayasası’nı 
basın mensuplarıyla paylaşan CHP İstanbul 
İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu, yerel basının 
sorunları ve çözümleri önerilerini dinledi. Basın 
mensuplarının sorularını tek tek not alarak ya-
nıtlayan Kaftancıoğlu, ‘Ülkemizde basının içinde 
bulunduğu durum maalesef iç açıçı değil. Basın 
mensuplarının da çalışma koşulları ve alanlarının 
gün geçtikçe daraldığını bizler de görüyoruz. 
Kısa sürede il başkanlığımızda bu konu ilgili bir 
çalışma yapacak ve sizlerin yaşadığı sorunların 
TBMM’de dile getirilmesi ve çözüm üretilmesi 
konusunda elimizden gelen katkıları sunmaya 
çalışacağız’ dedi. 

CHP’nin ‘İstanbul Kent Anayasası’ Taslağı;
Toplumsal enerjisini üretime dönüştüren 

mutlu bir kent. 
Kayırmacı yönetimlerce dışlanmış yetenekli 

gençlerin öncülüğünde bir ‘teknoloji, sanat ve 
kültür kenti’,

Toplumsal barışın, huzurun, uzlaşmanın 
gerçekleşebileceğini gösteren öncü kent, 

Geçmişteki yaşamın izlerini bugüne ayrım-
cılık yapmadan taşıyan, yeni değerlere açık, 
çok kültürlülüğü ve farklılıkları zenginlik gören 
hoşgörülü bir kent,

Ulaşım, çalışma koşulları, sağlık, eğitim ve 
sosyal olanaklarıyla emek dostu bir kent, 

Güvenli kreş, çocuk yuvası, yaşlı gündüz 
bakımevleri ve sağlık merkezleriyle çocukların,-
yaşlıların ve ana-babaların dostu bir kent, 

Sosyal hizmet ve gönüllü sivil dayanışma ağ-
larının eşgüdümünü sağlayan, sosyal yardımları 
sadaka olmaktan çıkaran, yoksullara onurlu bir 
yaşamın ve yeniden yaşama sarılmanın mümkün 
olduğunu gösteren bir dayanışma kenti,
İSTANBUL’DATARİHİ  
DOKU VE YEŞİL KORUNACAK

Kuzey Ormanları, su havzaları, memba suları, 
göller, dereler, denizler, kıyılar korunacak; 
İstanbul’un çevresel-ekolojik değerleri geleceğe 
taşınacaktır. Aktif yeşil alanlar, parklar arttırıla-
cak; büyük kent parklarının yanı sıra ilçelerde de 
semt parkları yapılacaktır. Yüreklerde deprem 
korkusu kalmayacak şekilde binaların 
güçlendirilmesi ve gerektiğinde 
yenilenmesi desteklene-
cek; afet eğitimi 
yay-

gınlaştırılacaktır. İstanbul tarihi dokuları ve 
zenginlikleri hak ettiği ilgiyi görecek; Tarihi 
Yarımada “açık müze kent” haline getirilecektir. 
İstanbul’un en ihtiyaç sahibi mahallelerinden 
başlanarak, ilçe belediyeleriyle birlikte tüm 0-4 
yaş arası çocuklarımızı kapsayacak kreşler hızla 
tamamlanacaktır.
MAHALLE KÜLTÜRÜ  
YENİDEN KAZANDIRILACAK

Gençlerimiz özgür bir şehirde yaşayacak; genç-
lerimizin enerjisinden, dinamizminden en etkin 
şekilde yararlanılacak; onlara mesleki eğitim ve 
iş imkanları başta olmak üzere her tür eğitsel, sa-
natsal ve sportif olanaklar sağlanacaktır. İşsizlik, 
geçim sıkıntısı ve hayat pahalılığı altında ezilen 
İstanbullular saptanarak yaşam standartlarının 
arttırılmasına destek olunacaktır. İçinde yaşadı-
ğımız kentin kaldırımları, sokakları, caddeleri, 
parkları, meydanları birer okuldur. İmar 
planları bu anlayışla ele alınacak 
ve kenti oluşturan semt-
lerin, mahalle-
lerin 

kültür genleri hayata kazandırılacaktır.
Her mahalle, her semt, öncelikle o bölgede 

yaşayan insanların gelişimini, yaşadığı kentle bütün-
leşmesini sağlayacak şekilde yeniden ele alınacaktır. 
Mahallerde yaşayanların katılımını sağlamak için 
mahalle evleri oluşturulacak; uzman gönüllü katı-
lımcıların desteğinde çalışma mekanları ve yaratıcılık 
merkezleri kurulacaktır; bu yerler aynı zamanda katı-
lımcı mahalle örgütlenmelerinin buluşma mekanları 
olacaktır. İlçe ve mahalle düzeyinde uzmanların ve 
sivil toplum örgütlerinin katılımıyla kentte 
yaşayanlara imar konularında şeffaf bil-
gi veren ve haklarını aktaran danışma 
merkezleri kurulacaktır.
n Fidan UĞUR  
KENT YAŞAM  
GAZETESİ

İstanbul’a Kent 
Anayasası 

GELECEK
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KüçüKçeKmece Belediyesi’nin 
cennet Kültür ve Sanat merkezi’nde 
gerçekleştirdiği söyleşide kadınlarla 
buluşan Prof. Dr. Banu Kumbak Aygün, 
günümüzde kısırlığın artığına değine-
rek bunu, fazla kilolara ve çok fazla cep 
telefonu kullanımına bağladı. Günde 
5 sigara içen erkeklerin de risk altında 
olduğunu ifade etti. 
HER 7 KİŞİDEN BİRİNDE GÖRÜLÜYOR

“Bir çift evlendikten sonra bir yıl 
boyunca korumasız ilişkiye rağmen ço-
cuk sahibi olamıyorsa biz o çifti kısırlık 
problemi var olarak değerlendiriyoruz” 
diyen Prof. Kumbak Aygün, her 7 çiftin 
birinde kısırlık probleminin görüldü-
ğüne dikkat çekti. 35 yaşından sonra 
kadınlarda kısırlık riskinin artığına da 
değinen Prof. Dr. Banu Kumbak Aygün, 
“Yüzde 50 erkeklerden yüzde 50 kadın-
lardan kaynaklanıyor kısırlık. erkekler 
en zor grup. Getirmek ve görüşmek çok 
zor” dedi. 
ERKEKLERDE EN BÜYÜK NEDEN SİGARA

erkeklerin en önemli kısırlık sebe-
binin sigara olduğuna değinen Prof. 
Dr. Banu Kumbak Aygün, “Burada sayı 
10’du. Günümüzde artık 5 sigara içen 
erkeklerin sperm problemleri yaşadı-
ğını söyleyebiliriz. Genetik, geç kaba-
kulak, varis, çevresel toksinler, meslek 
hastalıkları ve hormon bozuklukları 
gibi nedenlerle spermler bozuluyor” 

diye konuştu. Kullanılan kürlerin kara-
ciğere zarar verdiğini de kaydeden  Prof. 
Dr. Banu Kumbak Aygün, bunun yerine 
sağlıklı beslenmek gerektiğini kaydetti. 
Prof. Dr. Banu Kumbak Aygün, “Ome-
ga, tüm yeşil yapraklı gıdalar, ceviz, 
yumurta bunları günde bir ya da iki kez 
tüketmek gerekiyor” diye konuştu. 
KADINLARDA EN BÜYÜK SORUN 
YUMURTLAMA

Kadınlarda erkeklerden çok daha 
fazla kısırlık sebebi olduğuna değinen 
Kumbak Aygün, kadınlarda en sık 

görülen kısırlık sebebinin yumurtla-
ma sorunu olduğunu kaydetti.  Aygün 
kadınlarda,erken menopoz, tüplerde 
tıkanıklık, şeker hastalıkları gibi birçok 
neden olduğunu belirtti. Adetten kesil-
memiş her kadının hamile kalma ih-
timali olduğunu da ifade eden Aygün, 
“Günümüzde fazla kilolar ve çok fazla 
cep telefonu kullanımı da kadınlarda 
kısırlığa sebep oluyor” diye konuştu.  
Program sonunda ise Prof. Dr. Banu 
Kumbak Aygün, katılımcıların soruları-
nı yanıtladı.  n Kent Yaşam

KISIR KALMAMAK İÇİN 
SAĞLIKLI BESLENİN 

Prof. Dr. Banu Kumbak Aygün, Küçükçekmeceli kadınları ve erkekleri kısırlık konusunda bilgilendirdi. 

GÜNDE 5 SİGARA

 İÇEN ERKEKLER 

RİSK ALTINDA 

SArıYer Belediyesi, 5. çocuk 
Hakları Festivali’nden önce Tar-
labaşı Toplum merkezi ile birlikte 
‘çocukların Şiddet Algısı’ semine-
ri düzenledi. çocukların gözünden 
şiddetin nasıl algılandığını, ço-
cukları şiddet içeren etkileşimlere 
karşı güçlendirmeyi ve toplumda 
bu konuda duyarlılık yaratmayı 
hedefleyen etkinlikte çocukların 
güven, barış, şiddet, huzur, korku 
vb gibi kavramlara yönelik bakış 
açıları gözler önüne serildi..
 ÇOCUKLARA ÇOCUK GİBİ 
DAVRANMAYI BİLMEK LAZIM

 çocuk haklarının anlatıldığı 
sinevizyon gösterisiyle başlayan 
etkinlikte konuşan Sarıyer Bele-
diye Başkanı Şükrü Genç, “çocuk 
hakları konusunda eğitimlerimi-
zi arttırmamız gerekiyor. Hem 
ailelere hem de çocuklara psiko-
loglarımız eğitim vermeli. Bir 
çocuğun davranışından veya en 
ufak serzenişinden yola çıkılarak 
aile içerisindeki sorunlara ulaşı-
labiliyor. çocuklar dünyanın en 
önemli varlıklarıdır. çocukların 
gelişimi sadece ders çalışmakla 
olmaz. Onları sosyal yaşama da 
katmak lazım. çocuklara gereken 

saygıyı göstermeliyiz. Bunun için 
bizim de kendimizi eğitip sürekli 
geliştirmemiz lazım. çocuklara 
çocuk gibi davranmayı bilmek 
lazım” dedi.
 BAZI ÇOCUKLAR ŞİDDETİN 
NORMAL OLDUĞUNA İNANIYOR

 Psikolog ebru ergin ise, Tar-
labaşı Toplum merkezi ile birlikte 
yapılan “çocukların Şiddet Algısı” 
projesinin sonuçları hakkında 
velileri bilgilendirdi. ergün, “Bu 
proje göstermekte ki hayatın her 
alanında şiddetin pek çok farklı 
türüyle karşılaşmak günlük bir de-
neyim haline gelmiş durumda ve 
şiddetin normalleşmesi toplumun 
pek çok kesimi için önemli bir risk 
oluşturmakta. çalışmalar sıra-
sında özellikle anne babalarının, 
hatalı davranışları karşısında ken-
dilerini dövme hakkının olduğu 
ya da okulda öğretmenin uyarıla-
rına uymayan çocuklara fiziksel 
şiddet uygulanabileceği yönünde-
ki inançlar yer yer ifade edildi. Bu 
bulgular şiddetin bir çözüm yolu 
olarak şimdiden bu çocuklar tara-
fından benimsenmekte olduğunu 
göstermekte” dedi.

n Tuncay DAĞLı-Kent Yaşam

Bazı çocuklarda şiddet 
algısı değişiyor..!
Sarıyer’de düzenlenen seminerde ailelerin dikkatini 
çeken uyarılarda bulunan Psikolog Ebru Ergün şiddetin 
bazı durumlarda maruz görülebildiği inancının 
çocuklarda kabul görmeye başladığını söyledi.

Bu kurslarla çocuklar ve 
yetişkinler sanata, spora 
yönelirken yeteneklerini 
geliştiriyor ve meslek edini-
yorlar. Gençlerin kötü alış-
kanlıklardan uzak tutulması 
adına, sanata ve spora yön-
lendirilmesine, yeteneklerin 
keşfedilmesi ve geliştirilmesi-
ne büyük önem veren Baş-
kan cem Kara, eğitimin her 
alanına büyük destek veriyor. 
YÜZLERCE KURSİYERE EĞİTİM

Her yıl farklı brançlarda 
yüzlerce öğrenciye kurs veren 
çatalca Belediyesi Kültür ve 

Sosyal İşler müdürlüğü, bu 
yıl da kapılarını açtı. Genci 
yaşlısı herkesin kendinden 
bir şeyler bulduğu Nazım 
Özbay Kültür merkezi'nde 
hafta boyunca süren eği-
timler başladı. Yoğun ilgiyle 
başlayan kurs eğitimleri, 
çeşitli branşlarda program 
dahilinde gerçekleştiriliyor. 
Haftanın 5 günü eğitmenler 
emre Toker ile İmam Bakır 
Demirkul eşliğinde yetişkin 
ve çocuk gruplarına Nazım 
Özbay Kültür merkezi'nde 
Halk Oyunları kursu, spora 

eğilimi olan vatandaşlarımız 
için ise eğitmen Ahmet emin 
Bağrıaçık tarafından cu-
martesi - Pazar 10:00 - 16:00 
saatleri arasında masa Tenisi 
kurs eğitimi veriliyor.   
EĞİTİMLER DEVAM EDECEK

Birçok alanda verilen 
eğitimlerin yanı sıra, yıl boyu 
vatandaşlardan gelen talepler 
doğrultusunda yeni kurslar 
ile Nazım Özbay Kültür mer-
kezi yaşayan bir bina olmaya 
devam edecek.
 n Senay BADur-Kent Yaşam

Her Yaşa, Her Yeteneğe Kurs
Çatalca Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü bünyesinde verilen 
kurslar ile her yıl yüzlerce kursiyer istediği brançta eğitim alıyor. 

Her yıl marka, pazarla-
ma ve yaratıcılık dünyasının 
sınır tanımayan isimlerinin 
bir araya geldiği ‘BrandWeek 
İstanbul,bu yıl da adından 
söz ettirecek düzeyde misa-
firleri ağırladı. BrandWeek 
kapsamında, İstanbul’un en 
yoğun nüfusa sahip ilçele-
rinden biri olan Avcılar için 
‘Yüksek İnsani Gelişim Böl-
gesi’ ödülünü alan Handan 
Toprak Benli, ‘Önce İnsan’ 

motto’suyla çıktıkları yolda, 
“İnsaniGelişmeVakfı’nın 
(İNGeV) 30 büyükşehirdeki 
161 ilçeyideğerlendirerek-
hazırladığıraporundaTürki-
ye’nin‘YeşilBant’tayeralan 30 
belediyesiarasında ilk 22’ye 
girereködülümüzüaldık” 
dedi. 
AVCILAR HALKINA 
TEŞEKKÜR ETTİ

İnsanadokunanhizmet-

leriyleAvcılar'ınyaşamkali-
tesiniyükseltmek; sosyal, 
kültürel, ekonomikanlam-
da, eğitimde, sağlıkta, 
ilçehalkınınhakettiğiyaşa-
mısunabilmekiçingecegün-
düzçalışmayadevamede-
ceklerinibelirtenBenli, “Bu 
ödülüalmamızdaemeğigeçen-
tümekiparkadaşlarımavealdı-
ğımıztümödüllerinasılsahibi-
Avcılarhalkınaçokteşekküre-
diyorum” dedi.n Kent Yaşam

AVCILAR ‘İNSANİ GELİŞME 
ÖDÜLÜ’NE LAYIK GÖRÜLDÜ
Avcılar Belediye 
Başkanı Handan Toprak 
Benli, bu yıl 5-9 Kasım 
tarihleri arasında 
düzenlenen BrandWeek 
2018’de, İNGEV 
tarafından İstanbul 
Avrupa yakasının 
‘Yeşil Bölgesi’ olarak 
yer alan Avcılar adına 
‘Yüksek İnsani Gelişim 
BölgesiÖdülü’ne layık 
görüldü. 
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Sandık birlikteliğini mutlaka

Referandum sonucunda oluşturulan 
‘Hayır’ bloğunun yerel seçimlere 
yansıması gündeme gelirken, 
Avcılar’dan Belediye Başkanlığına 
talip olan CHP eski İl Başkan Yardımcısı 
Ali Haydar Kahraman’a konuyla ilgili 
düşüncelerini sorduk.

n Ali Haydar Kahraman, referandum da 
alınan yüzde 49’luk oy oranını demokratik 
halk hareketinin başlangıcı olarak gördüğünü 
söyleyerek, “16 Nisan referandumunda biz 
bu halk hareketini CHP çatısı altında hayata 
geçirmeye çalıştık. O dönem sandıkta yapı-
lan hileler, geçersiz oyların sayılması, OHAl 
koşulları ve YSK’nın vermiş olduğu yanlış 
kararlar yüzünden az bir farkla kaybettik. De-
netlenebilir bir yönetim ve demokrasi talebine 

sahip belediye başkan adaylarıyla oluşturu-
lacak sandık birlikteliğiyle, halkın iktidarını 
esas alan CHP’nin bayrağını yerelden genele 
taşıyacağımıza inanıyorum” dedi. 

Vatandaşın 2019 yerel seçimlerinde yeni 
bir umut aradığını ve herkesi kucaklayan bir 
belediyecilik hizmeti beklediğini belirterek 
devam eden Kahraman, “Bizim mutlaka san-
dık birlikteliğini yakalamamız lazım” diyerek 
düşüncelerini paylaştı.

ÖRNEK ALACAĞIM BELEDİYELERİMİZ VAR
n Artık klasik Sosyal Demok-rat belediyeciliğin dışına çıkılması gerektiğini ve bunun birçok örnekleri olduğunu söyleyen Ali Haydar Kahra-man, “Meclis çoğunluğu olmamasına rağmen bizim Eskişehir’de Yılmaz Büyükerşen örneğimiz var. izmir Diki-li, Bursa Nilüfer gibi feyz alacağımız çalışmalar var. Hemen yanı başımızda 

Yaşam Vadisi ile gurur duyduğumuz Beylikdüzü Belediye Başkanımız Ekrem imamoğlu var. Tarıma yönlendirmesi, teşvik etmesi, öğrencilere bakış açısı ve şeffaf belediyecilik anlayışı ile bırakın Türkiye'yi dünyanın gündeminde olan belediyelerimiz var. Aday olmayı düşü-nürken işte bu kriterlerle aday olmayı düşündüm” diyerek devam etti.

n Türkiye'de 17 yıldır AKP faşizmi 

olduğunu, Refah Partisi ile başla-

yıp Fazilet Partisi ile devam eden 

AKP’nin bir devamlılığı olduğunu 

ama kuruluşunda birlikte olan, 
siyasi yoldaşlık yapan arkadaşlarının 

da artık AKP’nin tarzından, siyasi 

anlayışından ve yönetim şeklinden 

rahatsız olarak araya mesafe koy-

duğunu belirten Kahraman, “Bakın 

AKP’nin kurucularından Abdüllatif 

Şener bugün bizim milletvekilimiz 

ve iBB Başkanlığı konuşuluyor” dedi. 

“Ortak değerlerimiz için bir araya ge-

lerek, mücadele vermeliyiz” diyerek 

devam etti. 
Referandumdan bir yıl sonra MHP 

Genel Başkanı’nın çağrısıyla, erken 

seçim kararı alındığını ve oradaki 

amacın da milliyetçi oyların bir 
kısmını alacak iYi Parti’yi seçime sok-

mamak, birçok belediyesine kayyum 

atanan ve siyasetçilerinin tutuklu ol-

duğu HDP’yi hazırlıksız yakalamak ve 

Cumhuriyet Halk Partisi'ni muhalefet 

olarak tek başına bırakmayı hedef-

lediklerini söyleyen Kahraman, “24 

Haziran'da istediklerini elde ederek, 

R. Tayyip Erdoğan'ı Cumhurbaşka-

nı yaptılar. Tek adam rejimi hayata 

geçti. Biz daha bu seçimin muhase-

besini yapmadan, eksiklerimizin ne 

olduğunu ortaya çıkarmadan parti 

içinde yok imza süreci, yok olağanüs-

tü kurultay çağrılarıyla uğraştık. Biz 

eksiklerimizi biliyor, çalışmalarımızı 

da o yönde yapıyoruz”
HDP’nin PKK ile organik bağının 

gündemde tutulmaya çalışıldığını, 

HDP ile yakınlaşacak partilere karşı 

provakosyonculuk yapılacağı endi-

şesi ile parti olarak direk bir ittifaka 

girilemediğini, iyi Parti ve Saadet 

Partisi’nin ise çekimser kalmaların-

dan dolayı, millet ittifakının yerel 

seçimlere yeterince yansımadığına 

dikkat çeken Kahraman, ”Bize düşen 

sandık birlikteliğini sağlamak ve 

bunun yollarını bulmak” dedi.
MHP’nin AKP ile düşüncede ayrıl-

dığı bir takım konular olduğunu ama 

hala ciddi anlamda bir kopuşun söz 

konusu olmadığını söyleyen Avcılar 

Belediye Başkan Aday Adayı Ali Hay-

dar Kahraman, “Biz 2014’de Avcılar’ı 

103 bin oyla kazandık. AKP o dönem 

96.000 oy aldı. HDP’nin aldığı oy 11 

bin,  MHP'nin de ona yakın. O gün 

itibariyle iYi Parti yoktu. 2018'e geldi-

ğimizde ise tam ters bir rakamla karşı 

karşıyayız. AKP 92 bin, CHP 86 bin. 

HDP ise Avcılar’da 34 bin oy oranıyla 

3. parti. iyi Parti ve MHP’nin oy oranı 

çok yakın. Bu verilerden yola çıkarak 

Cumhurbaşkanlığı seçimlerine bakın-

ca Muharrem ince 116 bin oyla birin-

ci, Recep Tayyip Erdoğan 110 bin oyla 

ikinci.  Selahattin Demirtaş ise 18 

bine yakın oy oranı ile üçüncü oldu. 

Bu verilere bakarak bizlerin sadece 

Cumhuriyet Halk Partisi kimliğini 

ön plana çıkararak gireceğimiz yerel 

seçimlerde başarılı olma şansımız yok 

ve bizim mutlaka ‘SandıkBirlikteli-

ği’ni yakalamamız lazım” 

24 HAZİRAN SEÇİM SÜRECİNİ DEĞERLENDİRDİ

n Bireysel anlamda Saadet Par-
tisi, iYi Parti ve HDP ile görüşmeler 
yaptığını söyleyen Ali Haydar Kah-
raman, “Bunları benim değil, siyasi 
parti başkan ve yöneticilerinin ifade 
etmesi daha doğru olur. Partimize ve 
siz gazetecilere düşen bunları araştı-
rıp, yerinde tespitler yapmak ve doğ-
ru verileri kamuoyu ile paylaşmaktır. 
Bu kişi ben olurum veya bir biraz 
başkası olur önemli değil. Önemli 
olan halkın kimi istediğidir” 
AVCILAR İSTANBUL’UN
 PARLAYAN YILDIZIDIR

Avcılar’la ilgili düşüncelerini de 
sorduğumuz Ali Haydar Kahraman, 
bir sahil kenti olan Avcılar’ın istan-
bul'un parlayan yıldızı olduğunu, bir 
tarafının deniz, diğer tarafının ise 
göl olduğunu hatırlatarak, “Bu Allah 
vergisi bir şanstır” dedi. 

En büyük hedefininise Gümüş-
pala Mahallesi’nde Park ve Bahçeler 
Müdürlüğünün iBB ile mahkemelik 
olduğu göl kenarındaki yaklaşık 10 
bin metrekarelik alana büyük bir kü-
tüphane yapmak olduğunu belirten 
Avcılar Belediye Başkanı Aday Adayı 
Ali Haydar Kahraman, “Her ülkenin 
kendine göre belli bir başlı kültür 
merkezleri var ama ciddi anlamda 
bir kütüphanesi yok. Ülkemizdeki en 
büyük sıkıntının, eğitim sistemimi-
zin bozulmasından kaynaklandığına 
inanıyorum. istanbul Üniversite-
si’nin yanı sıra özel üniversitelerin 
de olduğu ilçemizi kültür, sanat ve 
bilim yuvası haline getirebiliriz. 
Eğer belediye başkanıolursam bunu 
ben yapacağım. Ben olmasam da 
hangi arkadaşım aday olursa olsun 
hayata geçirmesi için elimden 
gelen tüm çabayı göstereceğim. 
Küçükçekmece gölüne kıyısı olan 
bu alana ilber Ortaylı Kütüphanesi 
adını vererek, alan içinde Ara Gürel 
Resim Atölyesi, Fazıl Say Piyano 
Salonu, Ahmet Arif Köşesi, Ahmet 
Kaya Türkü Salonu,  Nejat Uygur 
Tiyatro Salonu, konser alanı gibi pek 
çok aktivitenin yapılabileceği bir 
yaşam merkezi açmayı hedeflediğini 
söyledi. Kadınların sosyal ve kültü-
rel etkinliklere çocuklarıyla birlikte 
gelerek, onları bırakabileceği güvenli 
çocuk konuk salonlarının da meka-
nın en önemli özelliği olacağının al-
tını çizdi. Hemen yanında bulunan 
istanbul Üniversitesi'ne her saat başı 
ücretsiz ring seferi koyarak, öğren-
cilerin derslerini yapacağı, sosyal ve 
kültürel aktivitelerini gerçekleşti-
rebileceği, müzik dinleyebilecekleri 
alanları hayata geçireceğini söyledi. 

Belediye, Vergi Dairesi, Kayma-
kamlık gibi kamu kurumlarının 
olduğu alanlarda da mutlaka ‘Çocuk 
Konuk Evleri’ olacağını, annelerin 
kamu kurumlarında işlerini yapar-
ken çocuklarını güvenle bırakabi-
lecekleri, çalışanlarının belediye 
personeli olacağının da altını çizdi. 

TÜM SİYASİ 
PARTİLERLE 

GÖRÜŞÜYORUM 

10 mahalleden oluşan Avcılar’da üç 

ayrı yaşam tarzı olduğunu söyleyen Ali 

Haydar Kahraman, Yeşilkent Mahallesi’n-

de hurdacı ve kağıt toplayıcısı dediğimiz 

çek çekçilerin yoğunlukta olduğunu ve 

hayatını idame ettirmeye çalıştığını 

söyledi. Yeşilkent Mahallesi’ne mutlaka 

bir geri dönüşüm tesisi kuracağını ve her 

mahallede de geri dönüşüm istasyonları 

olacağını söyledi. Vatandaşları da geri 

dönüşüm konusunda seminerler vererek 

bilinçlendireceklerini ve dönüşümden 

elde edilen geliri, yine halka hizmet 

doğrultusunda kullanacağını belirtti. 

Avcılar Kart uygulaması başlatarak, geri 

dönüşüme getirilen her ürün için karta 

puan yükleneceğini, puanlar üzerinden 

de alışveriş yapabilecekleri semt market-

leri kurmayı düşündüğünü söyledi. Buna 

örnek belediyelerin olduğunu, çeşitli 

kooperatiflerle protokol yaparak halkın 

temel ihtiyaçlarını semt marketlerinden 

alabileceklerini belirtti. 

En büyük ihtiyacın enerji olduğunu, 

dünyaya baktığında ise özellikle Japon-

ya'da gölet üstü yüzer panellerle enerji 

sistemi oluşturulduğunu ve böylece enerji 

üretebileceklerini de söyleyen Ali Haydar 

Kahraman, bunun zaman gerektiren bir 

çalışma olacağını ama başlandığı takdirde 

halk için çok iyi sonuçlanacak bir proje 

olacağını belirtti. Ürettikleri elektrik 

enerjisini, kamu kurumları başta olmak 

üzere, okul, cami ve cem evi gibi yerlere 

vereceklerini söyledi. Enerjinin depola-

nabilmesi için de bir santral kurulması 

gerektiğini, uygun bir alan bulunursa 

bunu da hayata geçirebileceklerini ve Av-

cılar halkına da KDV’siz elektrik verebile-

ceklerini söyleyen Kahraman, “Bunların 

hepsi yapılabilecek şeyler. Amaç yeter ki 

hizmet etmek olsun” dedi.

“Partim bana görev verir ve aday-

laştırırsa, projelerimi parti yönetimime, 

genel başkanıma, kamuoyuna ve basına 

anlatmaya hazırım” diyen Ali Haydar 

Kahraman, Anadolu'da doğduğunu, uzun 

bir süre uluslararası bir şirkette yönetici-

lik yaptığını, 3 dönem İstanbul il başkan 

yardımcılığı, bir dönem belediye meclis 

üyeliği, bir dönem de ilçe yöneticiliği 

yaptığını söyleyerek, partinin hemen 

hemen her kademesinde değişik görev-

lerde bulunduğunu belirtti. 2014 yerel 

seçimlerinde İstanbul koordinasyonunu 

yürüttüğünü, 2015 seçimlerinde ise 

‘Kemal'in Yeğenleri Anadolu’ Projesi’ni 

gerçekleştirerek 61 ilde görev yaptığını 

söyledi.
24 Haziran genel seçimlerinde de 

yaklaşık 20 ilde parti çalışmalarına 

katıldığını ifade eden Kahraman, “Hep 

otobüsün önünde koştum, sahanın 

kenarında oldum. Her zaman kaldıran, 

yük taşıyan kişi oldum. Bugün itibarıyla 

yine bu yükü taşımaya hazırım, sorum-

luluğunu da biliyorum. Derdim makam 

değil, sokakta halkla birlikte yönetmek. 

Bunu iddia ederek söylüyorum, Avcılar'da 

göstereceğimiz performansla Türkiye'de 

Cumhuriyet Halk Partisi'nin 5 yıl sonra 

alamayacağı belediye kalmayacak” 

YEŞİLKENT MAHALLESİ’NE 
GERİ DÖNÜŞÜM İSTASYONU

n “Sandık birlikteliğinin 
taşıdığı anlam nedir?” diye 
sorduğumuz Ali Haydar Kah-
raman, “Avcılar’da 19 aday 
adayı arkadaşımız var. Her 
yerde seçim çalışmaları belli-
dir. Muhtarları, sivil toplum 
kuruluşlarını, dernekleri zi-
yaret eder herkes bizimleymiş 
gibi resim veririz. Hâlbuki işin 
içinin öyle olmadığını yap-
tığımız saha çalışmalarında 
görebiliyoruz” diyerek yaşadığı 
bir tecrübeyi anlattı. 

“Yıldız Teknik Üniversitesi 
ile birlikte Avcılar’da uzun-
ca bir süre ortak bir çalışma 
yaptım. O dönemde 20 yıl 
önce Mardin'den göç etmiş 
uzun süre Bağcılar, sonrasında 
Avcılar’da yaşamaya başlayan,  
AKP’ye sempati duyan ve oy 
veren bir aile 12 kişilik bir aile 
ile tanıştım. Bu ailenin evine 
konuk olduğumuzda, aynı 
sofraya oturup, aynı odada 
kalıp, aynı dili konuştuğumuz-
da gördük ki ailenin görüşü 
değişti. Aslında benim aday 
adayı olma başlangıç serüve-
nim de budur.”

Yeşilkent Mahallesi'nde 
geçtiğimiz günlerde özellikle 
Kürt kökenli vatandaşların 
yoğunlukta yaşadığı bir der-
nekte kalabalık bir toplantı 
yaptıklarını da anlatan Avcılar 
Belediye Başkan Aday Adayı 
Ali Haydar Kahraman, “Salon-
daki insanlar çoğunlukla AKP 
ve HDP seçmeniydi. Kendimi 
tanıtarak, neden aday olmak 
istediğimi anlattım. 65/70 ya-
şında bir teyze ‘belediye başka-
nı olduğunda ne yapacaksın’ 
diye bir soru sordu. Teyze ye 
proje değil de, kişisel anlamda 
neler yapacağımı anlattım. Bir 

gün temizlikçi kıyafeti giyerek 
sabahtan akşama kadar sokağı 
süpüreceğim. O sokakta ne 
oluyor ne bitiyor öğreneceğim 
dedim. Bir gün belediyenin 
çöp kamyonuna binip, gece 
gündüz çöp toplayacağım. 
Çöpler doğru zamanda toplanı-
yor mu? doğru yere dökülüyor 
mu? konteynırlar doğru yerde 
mi? değil se uygun yer neresi 
ona bakacağım. Bir gün de 
zabıta elbisesi giyip esnafa gi-
deceğim. Neden ceza kesiliyor, 
ruhsatlar neden verilmiyor, 
esnafın sattığı ürünler sağlık 
açısından hijyenik mi,  denet-
leniyor mu, yeterlilik belgeleri 
var mı diye kendi gözümle 
göreceğim. Bir gün de pijama-
larımı alıp iznin olursa senin 
evinde kalacağım teyzeciğim. 
Sen ne yiyorsun, ne içiyorsun 
ona bakacağım dedim. Teyze 
o kadar mutlu oldu ki, onunla 
birlikte bende mutlu oldum. 
Şunu açıkça söyleyeyim ki ben 
başkan olursam asla makam-
da oturmayacağım. Halkla 
birlikte, hayatı yaşayacağım” 

Vatandaşın beklentisinin 
yol, kaldırım taşı, spor salonu 
gibi şeyler olmadığını söyle-
yen Kahraman, “Bunlar zaten 
belediyenin mecburi görevleri. 
Bizim halkın birlikteliğini ku-
rabilmemiz için halkla birlikte 
olmamız gerekir. Hangimizin 
aday olduğunun önemi yok. 
Önemli olan aday olacak ar-
kadaşlarımızın bu birlikteliği 
sağlayabilmesi. Rant sağla-
mak, mevki, menfaat elde 
etmek, çalmak ya da çırpmak 
için değil, halka hizmet etmek 
istiyor ve sandık birlikteliğini 
sağlayacağıma inanıyorum” 
dedi. 

ADAY ADAYI OLMA
SERÜVENİNİ ANLATTI 

•	 Belediyenin	kapıları	ve	başk
anlık	makamı	halka	

kapalı olmayacak.
•	 Benim	başkanı	olduğum	belediyede	hiçbir	şekil-

de yolsuzluk yapılmayacak.

•	 Çalışan	herkes	maksimum	çalışma	saati	kadar	

çalışacak ve hakkını alacak. Hakkını almayan çalışan 

varsa sen o kenti yönetemezsin. 

•	 Kesinlikle	yalan	söylemeyeceğim.

•	 Riyakarlık,	kibirlilik	yapmayacağım.

•	 Halktan	biri	olacağım.	Kafede	oyun	oynamam	

gerekiyorsa mesai saatim sonrası gidip arkadaşlarımla 

oyun oynayacağım. Restoranda arkadaşlarımla oturmam 

gerekiyorsa gidip yemeğimi yiyeceğim

•	 	Akrabalarımı	ziyaret	etmem,	çocuklarıma	

zaman ayırmam lazım. Benim tek derdim bir belediye 

başkanı olmak değil. Günlük yaşamım, hayatım, yaşam 

standartlarım neyse ona devam edeceğim.

Şu anda hayatına su satarak devam ettiğini, bir su 

dağıtım şirketinin yöneticiliğini yaptığını ve belediye 

başkanı olunca da hayatını buradan kazandığı parayla 

aynı şekilde sürdüreceğini söyleyen Ali Haydar Kahra-

man, “Belediye başkanlığından alacağım maaş, yapaca-

ğım işlerin harcamalarına anca yetecektir” 

“Doğru olan her şeyi, kim yaparsa yapsın örnek 

alacak, bundan hiç gocunmayacağım.  Avcılar halkı ve 

vatandaşın çıkarı için öğrenmem gereken ne varsa öğre-

neceğim ve uygulayacağım”

NE YAPIP, NE 
YAPMAYACAĞINI 

SORDUK

yakalamamız lazım

SELVİ SARITAÇ
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Ali Yıldırım; Yönetime 
Gaziosmanpaşalıları 
katmak için aday oldum 
Gaziosmanpaşa doğup büyüyen ve Gaziosmanpaşa’da CHP siyasetinin önemli isimlerin-
den Ali Yıldırım 31 Mart 2019’da gerçekleşecek yerel seçimler için Gaziosmanpaşa Bele-
diye Başkan Aday Adaylık başvurusunu gerçekleştirdi. Gazetemize aday adaylık süreci 
ile ilgili değerlendirmelerde bulunan CHP Gaziosmanpaşa Belediye Başkan Aday Adayı 
Ali Yıldırım, Gaziosmanpaşa’yı Gaziosmanpaşalılarla yönetmek için adayım’ dedi. 

30 yıldır siyasette aktif 
olarak emek harcayan ve 
siyasetin her kademesinde 
yer alarak, çeşitli STK’lar-
da yöneticilik düzeyinde 
görevler alan Ali Yıldırım, 
Gaziosmanpaşa’yı hak ettiği 
yere getirmek ve Gaziosman-
paşa’yı Gaziosmanpaşalılarla 
yönetmek için belediye baş-
kanlığı için aday adaylık baş-
vurusunu yaptığını söyledi.  
İstanbul’un nüfusu en yoğun 
ilçelerinden biri olan Gazios-
manpaşa’da 2009 verilerine 
göre 2877 ticari, 474 sanayi 
işletmesiyle toplam 3351 iş-
yeri olduğunu İTO’nun 2007 
Ekonomik Raporu’na göre 
şirket sayısında en çok artış 
gösteren ilk 3 ilçe arasına 
girdiğini belirten Yıldırım, 
‘Gaziosmanpaşa’yı hak ettiği 
gibi  İstanbul’un merkezi 
ilçelerinden biri haline geti-
receğiz, bunun için projele-
rimiz hazır yeter ki halkımız 
takdir etsin ve bizleri seçsin’ 
diye konuştu. 
‘Gaziosmanpaşa’da mülk 
sahipleri kendi inşaatlarını 
yapacak’

Gaziosmanpaşa ilçesinin 
neredeyse tüm mahallelerin-
de çok ciddi anlamda kentsel 
dönüşüm sorunu olduğunu 
ve ilçede yaşayanlar için en 
önemli sorun haline geldiği-
ni belirten CHP Gaziosman-

paşa Belediye Başkan Aday 
Adayı Ali Yıldırım, ‘Şuanda 
Gaziosmanpaşa’nın en 
önemli sorunu kentsel dönü-
şüm sorunudur. Bu konuda 
Gaziosmanpaşalı hemşerile-
rimizin ciddi bir mağduriyeti 
söz konusudur. Yaklaşık 16 
mahallemizin 13’ünde kent-
sel dönüşüm ilan edilmiş. 
Bu mahallelerde yaşayan 
vatandaşlarımızın binaları-
nı yenileme, yıkıp yeniden 
yapma imkanları yok. İmar 
durdurulmuş vaziyette.  Bir 
kısım yerlerde çalışmalar 
başlasa da henüz  yaşanan-
sorunlar çözüme kavuşmuş 
değil. Kentsel dönüşümde 
önceliğimiz yaşanan mağdu-
riyeti ortadan kaldırılması 
olacaktır. KHK ile kentsel 
dönüşümde mağdur edilmiş 
5.000 parsel ve 32.000 mülk 
sahibine kendi inşaatını yap-
ma ve imar sözü veriyorum’ 
dedi. 
‘Her mahallede kreş, dijital 
kütüphane ve muhtarlık 
hizmeti verecek binamız 
olacak’

Yıldırım sözlerini şöyle 
sürdürdü; İlçemizin bir diğer 
önemli sorunu ise ulaşım 
sorunudur. Ulaşım Gazios-
manpaşa’da adeta bir çıkmaz 
içindedir. Bu konuda ulaşım 
uzmanlarından destek alarak 

ilçemizin ulaşım planları-
nı yeniden oluşturacağız. 
İnsanların hayatını kolaylaş-
tıracak, şehir trafiğine nefes 
aldıracak ciddi projelerimiz 
hazır. Klasik belediyecilik 
işleyişiyle ilgili bütün ça-
lışmalarımız aksatılmadan 
yapılacak ancak ilçemizin 
bu konuda da ciddi sorun-
ları mevcut. Maalesef uzun 
yıllardır ilçemizi yöneten AK 
Parti iktidarı sosyal, kül-
türel alanlarda çok yetersiz 
kaldı. İstanbul’un nüfusu 
en yoğun ilçelerinden biri 
olarak 5 bin civarında öğret-
menimiz bulunmasına rağ-
men bir tane Öğretmen Evi’ 
miz yok.  Bir ‘Kadın Sığınma 
Evi’ var ancak ne amaçla 
kullanıldığını hala biz bile 
öğrenemedik.  Çocuk kreş-
leri konusunda bir çalışma 
yaptılar ancak bu çalışmayı 
sonuçlandırmadan iptal 
ettiler. İptal ettikleri yet-
medi, kreş için ayrılan yeri 
özel bir başka kreşe kiraya 
verdiler. Göreve geldiğimiz 
ilk günden itibaren tabi kreş 
yapacak yer bıraktılarsa en 
uygun yerlerde tüm ma-
hallelerimizde bu hizmeti 
hayata geçireceğiz. Hem 
kreş, hem muhtarlık hem de 
dijital kütüphalenerin yer 
alacağı bir konsept hayata 
geçireceğiz. 

Gaziosmanpaşa’da seçimleri 

alacağınıza inanıyor musunuz 

şeklindeki sorumuzu iddialı bir 

şekilde yanıtlayan Yıldırım, ‘Ke-

sinlikle ve kesinlikle Gaziosman-

paşa seçimleri Cumhuriyet Halk 

Partisi’nden yana sonuçlanacak 

diye yanıtladı. Yıldırım, CHP 

ve AK Parti arasında oy farkının 

nasıl kapatılacağı ile ilgili ise 

şunları söyledi;  Çok açık ve net  

bir şekilde söylüyorum. Yaklaşık 

30 yıldır Gaziosmanpaşa’da aktif 

olarak siyaset yapmaktayım. 

Siyasi çalışmalarım sırasında 

hiçbir parti ayırımı gözetmek-

sizin toplumun her kesiminden 

insanlarla bir şekilde iletişim 

içinde oldum. Neredeyse her 

gün halkın içinde biri oldum.  

Gaziosmanpaşa’nın her sokağı-

nı, her kahvehanesini, minibü-

sünü, otobüsünü, bilirim. Bu 

güne kadar yaptığımız çalış-

malar ve Gaziosmanpaşalıların 

teveccüh ile seçimi kazanacağı-

ma inanıyorum. 

‘Gaziosmanpaşa’da seçimi 

kazanacağıma inanıyorum’

İlçede yaşayan gençler için de önemli çalış-

maları hayata geçireceklerini belirten Yıldı-

rım, ‘Sosyal yapıyı güçlendirmek, renkli etnik 

ve kültürel yapıyı canlı tutabilmek ve nüfusun 

yarıya yakınını oluşturan gençlerin ihtiyaç-

larına cevap verebilmek için projeler yapmak 

gereklidir. İstihdam ana sorun ise, nitelikli 

iş gücümüz olan gençlerimizin AB-KOSGEB 

projesi oluşturarak ‘İnovasyon’, ‘Girişimcilik’ 

kursları yapmak ve marka değeri oluşturacak 

ürünler ortaya çıkartmaları için gerekli tüm 

destekleri sağlayacağız’ şeklinde konuştu. 

‘Gençlerimizin umutlarını 

yeşertecek ve onları destekleyeceğiz’

n 1967 yılında İstanbul Ga-
ziosmanpaşa ilçesinde dünyaya 
geldi. Aslen Trabzon-Çaykara 
nüfusuna kayıtlı. İlköğretimini 
Gaziosmanpaşa Cemal Gürsel  
İlköğretimokulunnda, orta ve 
lise öğrenimini GOP Vefa Poy-
raz Lisesi’nde tamamladı. 2013 
yılında Anadolu Üniversitesi Yerel 
Yönetimler Bölümü’nden mezun 
oldu. 1979-1987 arasında Küçük-
köy Spor Kulübü’nde futbol oy-
nadı. 1989-1993 yılları arasında 
özel sektörde muhasebe-tahsilat 
müdürlüğü görevinde bulundu. 
1991-1993 ve 1995-1997 yılları 
arasında Küçükköy Spor Kulübü 
yönetim kurulu üyeliği görevle-
rinde bulundu. 2001-2005 yılları 
arasında mezun olduğu Gazio-
sanpaşa Cemal Gürsel İlköğretim 
okulu koruma derneği başkanlığı 
görevinde bulundu. 1986 yılında 
SHP Gaziosmanpaşa ilçe üyesi 

olarak aktif siyasete girdi. 1992 
yılında CHP’nin yeniden açılma-
sı ile üye oldu ve mahalle birim 
üyesi olarak görev aldı. 1993 
yılında CHP’den ayrılarak DSP 
Gaziosmanpaşa ilçesine üye oldu. 
1993-1994 yılları arasında Fevzi 
Çakmak Mahallesi, Mahalle Bi-
rim Başkanlığı, 1994-1998 yılları 
arası DSP Gaziosmanpaşa ilçesi 
yönetim kurulu üyesi olarak görev 
yaptı. 1999 Mahalli seçimlerin-
de DSP Gaziosmanpaşa Belediye 
Meclis Üyesi olarak seçildi. 2001-
2004 yılları arasında Belediye 
Meclis Grup Başkanlığı görevinde 
bulundu. 2004 yılında yapılan 
mahalli seçimlerinde DSP Gazios-
manpaşa Belediye Başkan Adayı 
oldu. 2005-2009 yılları arasında 
DS Gaziosmanpaşa ilçe başkanlığı 
görevinde bulundu. 2009 yılında 
DSP İstanbul İl Yönetim Kurulu 
Üyesi oldu. 2010 yılı Eylül ayında 

DSP İl Yönetim Kurulu ve parti 
üyeliklerinden istifa ederek CHP 
Gaziosmanpaşa ilçesine üye oldu. 
2011 Genel seçimlerinde CHP 
2. Bölge milletvekili aday adayı 
oldu. Seçim öncesi oluşturulan 
CHP Gaziosmanpaşa Seçim Komi-
tesi’ne başkanlık etti. Seçimler 
sonrası aralıklı olarak iki dönem 
ilçe sekreteri bir dönem kurultay 
delegesi olarak görev yaptı. Halen 
Küçükköy Spor Kulübü, Gazios-
manpaşa Spor Kulübü ve Trab-
zonspor Kulübü Kongre ve Divan 
Kurulu Üyesi. Gaziosmanpaşa 
Trabzonlular Derneği kurucu ve 
kongre üyesi ve ADD Gaziosman-
paşa şubesi üyesi. Aile vakfı olan 
Fazlıoğlu Vakfı Kurucu ve Yöne-
tim Kurulu Üyesi. Halen turizm 
ve inşaat işleri ile iştigal etmekte. 
Orta derecede İngilizce bilmek-
tedir. Eşi Boşnak göçmeni ve iki 
erkek evlat babasıdır. 

CHP Gaziosmanpaşa Belediye Başkan Aday Adayı Ali Yıldırım Kimdir?

CHP Gaziosmanpaşa Belediye Başkan Aday Ada-

yı Ali Yıldırım, Gaziosmanpaşa’nın her sokağına ha-

kim olduğunu, ekonomik, sosyal, kültürel ve siyasal 

yapısının içinde uzun yıllar aktif olarak yer aldığını, 

ilçenin sorunlarını ve halkın da içinde yer alacağı 

çözümlerinin hazır olduğunu belirterek, ‘Gaziosman-

paşa’da CHP olarak seçimleri çok rahat alacağımıza 

inanıyorum. Aday olup seçildiğim takdirde her biri 

kendi alanında uzman 10 kişilik danışma kurulu-

muzla hazırladığımız projelerimizi hayata geçirece-

ğiz’  dedi. İşte, Yıldırım’ın Gaziosmanpaşalılar için 

hazırladığı projelerini ise şu şekilde sıraladı;

-Erişilebilir Gaziosmanpaşa

-Halka rağmen değil halkla birlikte karar verece-

ğimiz meclis toplantıları

-Komşumu dinliyorum

-Sorununu söyle çözümünü söyleyeyim

-Sabah Vizitesi

-Öğretmen Evi

-Emekliler Evi

-Sabit Pazar Yerleri

-Her mahalleyee  üstü yeşil alan zemin altı 

otopark alanları

-Engelsiz yollar, engelsiz parklar. Parklarda 

çocukların ve dezavantajlı gruplar için sanat ve spor 

yapacakları özel mekan tasarımları

PROJELERİMİZ

n Tuğçe Huy/ Kent Yaşam
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Yerel seçimlere 5 ay kala siyasetin 
harareti artarken CHP atağa kalkmaya 
başladı. Henüz aday adayların tanıtım 
ve araştırma dönemleri sürerken ve be-
lediye başkanları ilan edilmeden, alana 
inilmeden yalnızca genel merkezlerin 
ulusal politikaları gündemde iken CHP 
bunları aşmaya başladı.

CHP İstanbul İl Başkanlığı’nın 
İstanbul yerel basını ile çok geniş kap-
samlı toplantısı bunun ilk işareti oldu. 
İstanbul Anayasası önerisi ve İstan-
bul’un talanla tacize uğraması ve hızla 
yaşanılır il olma özelliğini kaybetmesi 
İl Başkanı Canan Kaftancıoğlu’nu erken 
davranmaya götürdü.

Seçim Gaze-
teciliği mi, Geçim 
Gazeteciliği mi 
esprilerinin öne 
çıktığı toplantı-
da yerel basının 
sorunları ve 
İstanbul’a katkıları 
tartışıldı.

Kaftancıoğlu 
başkanlığında ki 
CHP İl Yöneti-
minin ilk hamlesi 
gibi gördüğüm atak 
iki gün sonra Küçükçek-
mece (İstanbul’un 2.büyük ilçesi) 
İlçe Yönetimi’nin organize ettiği aday 
adayları ile bütünleşme toplantısı oldu. 
Başkanlık için 20 aday adayının, meclis 
üyeliği için 86 aday adayının olduğu 
Küçükçekmece’de birliktelik ve çalışma 
mesajları verildi.

CHP yerel seçimler için başlattığı 
atak, adayların netleşmesi sonrası büyü-
yerek sürecek gibi görünüyor.

CHP atağa kalkıyor

Uygur 
EroL

SIrA BİZDE

11 Kasım 2018’de Esenyurt Belediyesi Nikâh 
Sarayında gerçekleştirdiğimiz Iğdır’ın düşman 
işgalinden kurtuluşunun 98. Yılı kutlamasına 

katılarak bizleri onurlandıran bölgemiz Milletvekili 
Sayın, Şamil Ayrım’a, Esenyurt Belediye Başkanı 

Sayın Ali Murat Alatepe’ye, Belediye Başkan 
Yardımcısı SayınGazanfer KARAKAŞ’a Sayın Togay 

Çoban’a, AK Parti Esenyurt İlçe Başkanı Sayın 
Yasir Çelik’e, CHPEsenyurt ilçe Başkanı Sayın 

Ali Gökmen’e, MHP Esenyurt İlçe Başkanı Sayın 
Halil KAVAL’a İş Adamı ve İYİ Parti GİK üyesi Sayın 

Özdemir Polat’a, MHP Milletvekili Adayı Sayın 
Metin YAZAR’a, Türk Eğitim-sen 9.şube Başkanı 

Türk Eğitim-sen 9.şube Başkanı Ender AKTAN 
Ender AKTAN’a CHP Esenyurt Belediye Meclis Üyesi 
CHP Belediye Meclis Üyesi Sayın Taner ULUĞ’a AKP 
Kadın Kolları Başkanı Sayın Duygu KOÇ ŞİMDİ’ye

MEMLEKETİMİZİN HER 
KÖŞESİNİ TEMSİL EDEN 

DERNEKLERİMİZ
Sefaköy Iğdırlılar Dernek Başkanı İmdat 

ATABEY ve Yönetim Kuruluna,Iğdır Tuzluca 
Üçkaya Köyü Dernek Başkanı Gündüz ATIŞ’a, Kars 
Ardahan Iğdır Dernekler Başkanı Gürsel İLGÜZ’e, 
İstanbul Iğdırlılar Dernek Başkanı İsaELER’e Kars 
Ardahan Iğdır Çevre İller Dernek Başkanı Necati 
Aras’a, Araştırmacı yazar Fahrettin BUDAK’a, 

Kars Dernek Başkanı Ali KILIÇ’a,Esenyurt İmam 
Hasan Cami Derneği Başkanı İbrahim BUYRUK’a, 

Caferi Tayyar Cami Derneği Başkanı Murtaza 
Kamacı’ya, Adıyaman Dernek Başkanı Abdülkadir 

DURAN’a, Iğdır Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
Atalay SEVER’e,Hanak Dernek Başkan Yardımcısı 
Sıdkı DURSUN’a, Birikim Gazetesi sahibi Mustafa 

KÜPELİ’ye, Kent Yaşam Gazetesi İmtiyaz Sahibi 
Celal Kraali’ye, Digor Dernek Başkanı Erol 

ÖGEDİK’e, Esenyurt Muhtarlar Dernek Başkanı 
Ahmet KUZGUN’a, Yunus Emre  Mahalle Muhtarı 
Gökmen ÇİFÇİ’ye, Süleymaniye Mahalle Muhtarı 

Ali Rıza ÇINAR’a, ArdıçlıMahalle Muhtarı 
Mustafa KALEM’e Ardahan Dernek Başkanı 

EfrailÇİFÇİ’ye, Esenyurt Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı Gürsel DOĞAN’a, İstanbul Avrupa 
Yakası Kars Dernek Başkanı Vedat  CANKILIÇ’a, 

Kars Dernek Başkanı Ender ARSLAN’a,Rize Dernek 
Başkanı Tuncay GÜR’e, Kastamonu Dernek 

Başkanı Tuncay ÖZDEMİR’e, Balıkyolu Mahallesi 
Muhtarı Metin YILMAZ’a,  Kars Spor Kulüp 

Başkanı Muharrem YILDIZ’a, Savaş TAŞKIN’a, 
Beylikdüzü Kars Ardahan Iğdır Dernek Başkanı 
Temel ALTINTAŞ’a, Tokatlılar Derneği Başkanı 

Sadık AKSOY’a, Rumeliler ve Trakyalılar Dernek 
Başkanı Aydın Şengezer’e, Kars Ardahan Iğdır 

Dernek Başkanı Necati ÇETİNKAYA’ya, Esenyurt İl 
Dernekler Başkanı Şerafettin ÖZTÜRK’e ve ismini 
sayamadığımız yüzlerce hemşehrilerimize sonsuz 

teşekkür ediyoruz.

Esenyurt Iğdırlılar Derneği Yönetimi adına 

Başkan Ali SAKAR

TEŞEKKÜRGüneş’in ilk doğduğu 
kent Iğdır unutulmadı
Türkiye’nin” sınır bekçisi ve serhat şehri Iğdır’ın”düşman işgalinden 
kurtuluşunun 98. Yılı Esenyurt’ta düzenlenen bir etkinlikle kutlandı. 
Esenyurt Iğdırlılar Derneğinin organize ettiği ve Esenyurt belediyesinin 
ev sahipliğinde, Esenyurt BelediyesiNikâh sarayında gerçekleşen 98. 
Kurtuluş gecesinde Iğdır’ın dünü bugünü ve yarını konuşuldu. 

IĞDIRLI Araştırma-
cı, Eğitimci, Yazar Ziya 
Zakir ACAR’ın hazırlayıp 
sunduğu Iğdır belgeseli 
gecenin en ilgi çeken bö-
lümlerinden oldu. İSTAD 
Başkanı Sefer Karakoyun-
lu ise Iğdır’ın yanı başın-
da bulunan ve bölgenin 
“ felaketi olacak” diye 
adlandırılan METSAMOR 
nükleer santral hakkında 
geniş içerikli bilgi verdi. 
Belediye Başkanı Alatepe 
ve Milletvekili Ayrım’da 
birer konuşma yaparak 
Iğdır’ın konumunu ve 
yaşadığı sıkıntıları dile 
getirdiler.

IĞDIr TÜrKİYE’NİN 
BEKCİSİDİr…

Gazetemiz İmtiyaz 
Sahibi Celal Karaali’nin 
sunduğu programa, AK 
Parti İstanbul Milletveki-
li( Iğdır’lı) Şamil Ayrım ve 
Esenyurt Belediye Başka-
nı Ali Murat Alatepe’nin 
yanı sıra Türkiye’nin her 
bölgesinden yöresel der-
nek başkan ve yöneticileri 
katıldı. Kars Ardahan 
ve Iğdır yöresi Dernek 
Yöneticilerinin geniş 

katılım sağladığı geceye 
yöre halkıda yoğun ilgi 
gösterdi. Iğdır’ın konum 
itibariyle üç ülkeye sınır 
bir ülkeye ise 100 km me-
safede olduğunu söyleyen 
konuşmacılar, Iğdır bu 
özellikleriyle Türkiye’nin 
sınır bekçisidir” dediler

1920’den 2018’e IĞDIr
Esenyurt Iğdırlılar 

Dernek Başkanı Ali Sa-
kar’da yaptığı konuşmada 
1920’den günümüze uza-
nan Iğdır’ı anlattı. Sakar 
konuşmasında özetle 
şunlara değindi: Iğdır’ı-
mızın Düşman İşgalinden 
kurtuluşunun 98. Yıl 
Dönümünü bir kez daha 
büyük bir sevinç, coşku 
ve gururla kutlamanın 
mutluluğunu yaşıyoruz. 
Şanlı tarihimizdeki kah-
ramanlık destanlarından 
biri de bundan tam 98. Yıl 
önce Iğdır’da yaşanmıştır. 
Milletimizin bağımsızlığa 
olan tutkusu ve bağlılığı 
yurdun dört bir yanında 
olduğu gibi, bundan tam 
98 yıl önce 14 Kasım 1920 
Yılında Iğdır’ımızda da 
tezahür etmiştir.

CUMHUrİYETİMİZE SAHİP 
ÇIKMAK ZorUNDAYIZ

Kurtuluş savaşını 
veren Atatürk’ü ve Cum-
huriyeti çok iyi anlama-
mız gerektiğinin altını 
çizen Sakar sözlerine 
şöyle devam etti “ Milli 
diriliş ve şahlanışı ifade 
eden Kurtuluş Savaşımız, 
milletimize vurulmak 
istenen esaret zincirinin 
kırıldığı, birlik ve bera-
berlik içerisinde var olma 
mücadelesinin verildiği 
kahramanlıklarla dolu 
bir dönemdir. Canları ve 
kanları pahasına bu top-
rakları bize vatan yapan 
ecdadımızın emaneti 
olan Cumhuriyetimize 
sahip çıkmak, birliği-
mizi ve bütünlüğümüzü 
koruyarak Ülkemizi ve 
Şehrimizi daha çağdaş ve 
mutlu yarınlara taşımak 
en önemli görevimiz 
olmalıdır. Vatanımızın 
bir parçası olan Iğdır'ın 
kurtuluşunu unutmaya-
cağız, unutturmayaca-
ğız” dedi

n SümeyraDuğan- 
Şaban Karaduman

İL Başkanı Canan Kaftan-
cıoğlu ve bölge milletvekilleri 
ile birlikte büyükşehir eski 
belediye başkanı 
Nurettin Sözen’in 
de katıldığı toplantı 
demokrasi şölenine 
döndü.

11 Kasım Pazar 
günü,  Halkalı 
Yahya Kemal Beyatlı 
Gösteri Merkezi’nde 
yapılan toplantı yı 
çok sayıda basın 
mensupları izledi.

Toplantı açılış 
konuşmasını yapan 
İlçe Başkanı Tur-
gay Özcan,  şehitleri anarak 
ve Fesli Kadir’i ziyaret eden 
Diyanet İşleri Başkanı’nı 
kınayarak,  sözlerine başladı.  
Kısa tuttuğu konuşmasında 
51 ilden büyük,  10 büyük 
şehirden de büyük - yaklaşık 
800 bin nüfusa sahip - Kü-
çükçekmece’in hak etmediği 
yöneticilerden seçimle hak 
eden yöneticilere yani CHP’ye 
geçeceğini söyledi.  Şu an 
İstanbul’da 14 ilçenin CHP’li 
olduğunu söyleyen Özcan,  
15. ilçenin Küçükçekmece 
olacağını iddia etti.  İlçede 
Belediye Başkanlığı için bir 

birinden değerli,  20 aday 
adayının olduğunu söyledi ve 
belediye meclis üyeliği için 

başvuran aday 
adaylarla birlikte 
tüm aday aday-
larına başarılar 
diledi.

Büyük alkış ve 
sloganlarla kürsü-
ye gelen İl Başkanı 
Kaftancıoğlu,  Kü-
çükçekmece’nin 
bu demokrasi 
şölenini tebrik 
edip kutladığını 
söyleyerek başladı 
konuşmasına ve “ 

Önümüzdeki dönem halk-
çı belediyeciliği başlatacak 
aday adaylarını kutluyorum.  
Seçmenin yüzde 20 si partiye 
yüzde 25 ise partim önem-
li değil,  adaya bakarım’’  
diyor…  ‘’Küçükçekmece’yi ve 
İstanbul’u halkın belediyeleri 
yapmaya az kaldı. Hiçbir yer-
de şahsi adayım yok,  kimseyi 
önermiyorum ama 39 ilçede 
en doğru adayı bulmanın 
sorumluluğu ve görevim oldu-
ğunu biliyorum”  dedi.

Kaftancıoğlu;  Nuret-
tin Sözen’e plaket verirken   
“Bizim son belediye başka-

nımızdı,  ama bu seçimde 
son belediye başkanı olarak 
anılmayacak;  çünkü İstan-
bul’u alacağız” diyerek esprili 
bir şekilde konuşmasının 
ardından,  tüm aday aday-
ları sahneye davet edildi.  İl 
Başkanı Kaftancıoğlu tarafın-
dan aday adayları teker teker 
tebrik edildi - başarılar diledi 
adaylar motive edildi.

Toplantıda söz alan 
Nurettin Sözen  ”Bu örnek 
toplantıyı İl Başkanımızdan 
rica ediyorum tüm ilçeler-
de yapsın,  emeği geçenleri 
kutluyorum” dedi ve tarihten 
ders çıkarılacak birkaç örnek 
verdi.  ‘’1989 yılında başkan 
adayı olarak seçime girdik-
lerinde,  Hürriyet ve Milliyet 
Gazeteleri diğer adayın 15-20 
puan önde olduğunu yazdı-
lar ama seçimde kendisinin 
15 puan farkla kazandığını,  
imaj yaratma anketlerini dik-
kate almamalarını’’  anlattı.

Meclis Üyeliği aday aday-
larının (86) başvuru sırasına 
göre sinevizyondan tanıtıldığı 
toplantı Belediye Başkan aday 
adaylarının 8’ er dakikalık 
kendi sunumları ile sona erdi.

n Senay Badur – 
Selvi Sarıtaç / Kent Yaşam 

Küçükçekmece’de Demokrasi Şöleni
CHP Küçükçekmece İlçe Başkanlığı,  yerel seçimler için 
belediye başkanlığı ve meclis üyeliği aday adaylarını 
tüm partililerin katıldığı toplantıda bir araya getirdi.

AK Parti’denAvcılar 
Belediye Başkan Aday Adayı 
olan ve dosyasını ilçe Baş-
kanı Yaşar Karaarslan’a tes-
lim eden Av. Mustafa Akot, 
“Avcılar halkının AKPartili 
bir belediyeyle buluşmasını 
sağlamak için bu görev ve 
sorumluluğa talibim” dedi. 
AK PArTİ BENİM YUVAM

Görev ve dava uğrunda 
Ak Parti’yle bütünleştiğini 
söyleyen Av. Mustafa Akot, 
“Ak parti benim yuvam. 
Ak parti yıllardır uğrunda 
hizmet ettiğim ve siyaset 
yaptığım ikici evimdir. 
Partimiz şimdiye kadar bize 
hangi görevi ve sorumlulu-
ğu verdiyse elimizden gelen 
gayreti göstermeye çalıştık 
”dedi.
AVCILAr’IN KÖTÜ GİDEN 
KADErİNİ DEĞİŞTİrECEĞİZ

Avcıların yıllardır kötü 
yönetildiğinin altını çizen 
Akot” Avcılar, ne acıdır ki 
yerel hizmet bakımından 
bırakın olması gereken 
yerde olmamasını, çok 

kötü bir anlayışla yönetil-
mektedir. Ve bu anlayış ne 
acıdır ki, yıllara dayanan 
bir süreç. İşte, ben ve AK 
Partinin yerel yönetim an-
layışıyla Avcılar’ın makus 
tarihini inşallah değiş-
tireceğiz. Biz bu kaderi 
değiştirmek istiyoruz, yeter 
diyoruz,vakit geldi diyoruz. 
Ve inanıyoruz 31 Mart 2019 
da halk Avcılar’da gerekli 
değişimi sağlayacak” diye-
rek dosyasını ilçe başkanı-
na teslim etti
MUSTAFA BEYLE SİYASİ 
DÖNEM ArKADAŞIYIZ

Mustafa Akot’un Be-
lediye Başkanlığı adaylık 
dosyasını aldıktan sonra 
kısa bir açıklama yapan 
ilçe Başkanı Yaşar Karaars-
lan“uzun yıllardır gerek 
siyasi birliğimiz, gerek 
hukuki birliğimiz olan dava 
arkadaşım Av. Mustafa 
Akot’u çok iyi tanıyorum. 
Karakterini ve kişiliğini çok 
iyi bilirim. Başta Tahtakale 

ve Yeşilkent mahallele-
rindeki hemşehrileri-
ninde kendisine olan 
desteğini bilirim. Çünkü 
ikimiz de 2012 de aynı 
zamanda AK Partide si-
yasete başladık ve siyasi 
dönem arkadaşıyız. Bu 
temelde ben dosyasını 
Genel Merkezimize 
göndereceğim takdir 
onların olacaktır” 
dedi. 

n TUĞÇE HUY/
KENT YAŞAM

Akot; Avcılar’ı Ak Partili Belediye 
ile buluşturmak için adayım

Esenyurt Iğdırlılar Dernek 
Başkanı Ali Sakar

Gazetemiz İmtiyaz Sahibi
Celal Karaali

Esenyurt Belediye Başkanı 
Ali Murat Alatepe

Sefer Karakoyunlu
Sefer Karakoyunlu

AK Parti İstanbul 
Milletvekili Şamil Ayrım

Ziya Zakir Acar
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 Okumak bir erdemdir.
İnsanlar ancak daha çok okuyarak bilgi 

sahibi olabilirler.
Her bir kitapta biraz daha genişler düşünce 

dünyamız ve o güne kadar bilmediğimiz 
şeyleri öğreniriz.

Ve insanlar ancak okuyarak bilgi ve tecrü-
belerini geliştirebilirler. Buna görgü kuralları 
da dâhildir. Kavgacı durumdan uzaklaşarak 
tartışma yoluyla ortak bir noktada karar 
vermenin yolu yine okumadan geçer.

Çünkü edindikleri bilgiyi kültür olarak 
çevrelerine, ailelerine, arkadaşlarına, dost-
larına, sevdiklerine 
aktarırlar.

Hepimiz bu dünyayı 
düşünebildiğimiz kadar 
yaşarız. Bilmediğimiz 
her ne varsa bizim dün-
yamızın dışında kalır 
ve biz bilmeyiz. Çünkü 
var olduklarından habe-
rimiz yoktur.

Okunmayan bir top-
lumda okumanın ise bir 
başka anlamı vardır.

Dağlarda koyun güden 
bir çoban bir kaset alıp dinleyebilir 
ama bir kitap alıp okur mu?

Okumaz.
Eğer insanlık tarihi eğitime ve sanata 

daha çok hizmet etmiş olsaydı güzelliğin ve 
paylaşımın, dostluğun, aşkın kıymeti şimdi 
olduğundan daha çok iyi anlaşılırdı.

 Eğer insanlık okuma yolunda ilerleme 
sağlasaydı hiç şüphesiz aydınlık yarınlar 
yüzyıllar almazdı.

 Ve mutluluk artar, şu an olduğumuzdan 
daha çok mutlu olurduk.

Ama böyle olmadı işte.
 Çevremize bir bakalım; ne kadar basit, ne 

kadar sıradan ve dengesiz ilişkiler yumağın-
da ve didişmelerle akıp geçiyor hayat, değil 
mi?

Doğru dürüst hangimizin bir sosyal bir 
yönü var ki?

Yok olsa da çok az, belli bir kesim..
Sanattın inceliğinden ve aşkın insanı titre-

ten ateşinden önce bizim ekmek kavgamız 
var. Yarınlara dair endişemiz var. İş sorunu-
muz var. Birey olma sorunumuz var.

Eğitim olsaydı eğer bu kadar yalancı 
olmazdık diye düşünüyorum.

 Eğitim olsaydı bu kadar hırslı ve açgözlü-
de olmazdık herhalde.

Çünkü bilincinde olurduk bir gün her şeyin 
biteceğini, sona ereceğini.

Bu kadar yolsuzlukta olmazdı…
Bir yerde bir şey yaparken diğer yanda bir 

şey bozmazdık. Dikkat edin, en basit bir iş 
yaptırırken dahi çoğu zaman bir başka şey 
bozulmuyor mu? Ve bizler mesleki bilgi ve 
tecrübemizin dışında çokbilmiş halimizle her 
yerde nutuklar atabilir ama kendi mesleği-
mizle ilgili çok az şey biliriz doğru dürüst. 
Mesela bir taksiciye sorun, memleket nasıl 
kurtulur diye, hemen bir şeyler söyler oysa 
ekonomi hakkında bilgisi ve eğitimi yoktur. 
Ya da boyacı birisine sorun belediye yöne-
timi hakkında yine size saatlerce bir şeyler 
söyler. Ama taksinin bakımı ya da kullanmış 
olduğu yağın karışım oranını sorun bilmez 
tarifini dahi okumamıştır. Boyacıda boya 
kutusunun üstünde yazılı olan uyarıları dahi 
okumaz, görüp öğrendiği şekilde işini yapar.

Hep şikâyet ederiz biz.
Kışın kar yağışından, baharın çamurundan, 

yazın sıcağından her zaman şikâyet ederiz.
Çünkü mutlu değiliz adam gibi.
Ne aradığımızı, neden aradığımızı sorgula-

ma düşüncemiz gelişmemiştir.
Mutsuzluk şikayeti doğurur..
Ve mutlu insanlar dört mevsimi severler.
 İnsanlar ne kadar çalışıp kitaplar yazmış-

lar sayfalar dolusu. İşte bu insanlığın yüz 
akıdır. Emeğin ta kendisidir. Korsancılık ise 
insanlığın yüz karası, hırsızlığın ta kendisi-
dir.

Hiç unutmamak gerek bu dünyada her 
şeyin bir dengede gittiğini..

 Sevgi ve nefret duyguları gibi. Bir insanı 
ne kadar çok severseniz o kadar nefret ede-
bilirsiniz.

Mesela gelişmiş ülkelerin insanları daha 
çok mutlu çünkü bazı şeyleri aşabilmişler. 
Oysa kültürsüz, bilgisiz toplumlarda insan-
ların çoğu olayları neden ve sonuç ilişkisini 
sorgulamadan bir anlık hevesini ya da öfke-
sini düşünmeden eyleme geçiriyor. Mesela 
maç esnasında tabancasını çıkarıp rastgele 
ateşliyor ve birilerini öldürüyor. Oysa top 
koşturan kendisi değildir. Yani sonuç iradesi-
nin dışında gerçekleşiyor. Ama kavgacı hali 
kendi iradesi. 

Okumak Bir Erdemdir

Mustafa
çifTçi

AŞK YAZARI

Balıkçılığa gönül veren amatör 
ve profesyonel vatandaşların hü-
nerlerini sergilediği etkinlik, Hedef 
Vurma ve Yemli av Yarışması olarak 
iki kategoride yapıldı. Hedef Vurma 
kategorisine 60 yarışmacı, Yemli av 
kategorisine ise 100 çift olarak 200 
yarışmacı katıldı.
 “VATANDAŞLARIMIZI DENiZLE 
BULUŞTURMAK” 

Beylikdüzü Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, Beylikdüzü’nün çok 
güzel bir coğrafyaya sahip olduğunu 
ve Beylikdüzü halkının denizle bağ 
kurmasını çok önemsediklerini de 
belirterek, 

“Gürpınar sahilini düzenleyip yeşil-
lendirerek vatandaşlarımızın duman-
sız alanda balık tutabildiği, yürüyüş 
yaptığı, koştuğu, hatta avrupa 
Triatlon Şampiyonası'nı yaptığımız 
çok güzel bir sahil aksını Gürpınar 
Stadı'ndan Balık Hali'ne kadar 
yaklaşık 2,5 kilometrelik mesafeyi, 
Beylikdüzü halkına hediye ettik. 
Bunu yaparken de amacımız, denizle 
sahille vatandaşlarımızı buluşturabil-
mektir” şeklinde konuştu.
 Daha sonra dereceye girenlerin 
ödülleri Başkan İmamoğlu tarafından 
yarışmacılara takdim edildi. 

n Senay BaDUR-kent Yaşam

200 Olta Balıkçısı Beylikdüzü Sahilinde Yarıştı
Beylikdüzü Belediyesi’nin bu yıl üçüncüsünü düzenlediği Geleneksel Olta Balıkçılığı Yarışması, Beylikdüzü sahilinde gerçekleşti. Amatör ve pro-
fesyonel, balık tutma hobisi olan her yaştan toplam 200 olta balıkçısının yarıştığı ve gün boyu süren yarışma, heyecan dolu anlara sahne oldu.

n Türkiye’de avlanmanın 

da bir prensibinin olması 

gerektiğine dikkat çeken Baş-

kan Ekrem İmamoğlu, “Dün-

yada, Karadeniz ve Ege Deni-

zi arasındaki Marmara Denizi 

gibi bir flora hiçbir yerde yok. 

Marmara Denizi çok özel bir 

hediyedir, Türkiye toprak-

larına ve Türk Milleti'ne. 

İnanılmaz çeşitli ve lezzetli 

deniz ürünlerinin var olduğu 

bir denize sahibiz. Kıymetini 

bilmeliyiz. Bu yüzden, avlan-

manın da bir prensibi olmalı 

diye düşünüyorum. Hamsiyi 

bile nerdeyse 4-5cm'lik hamsi 

yemeye başladık. Bu anlam-

da, denizle bağ kurma ref-

lekslerini geliştirmek lazım. 

Ben her zaman söylüyorum. 

Troller her zaman avlanıyor, 

görüyoruz. Ama onların yeri-

ne balıkçı sandallarıyla çıkıp 

oltasıyla kendi ağıyla avlanan 

vatandaşlarımızın sayısı art-

sa inanın denizdeki balığın 

bereketi de artar. Tüketimi de 

bence o denli doğaya uygun 

olur. Daha uzun vadeli, daha 

ürünü bol bir denize sahip 

oluruz.” diye konuştu.

“AVLANMANIN BiR 
PRENSiBi OLMALI”

EMİrgAn sahilde İstanbul 
görme Engelliler rehabilitas-
yon Merkezi kursiyerleriyle  
birlikte gerçekleştirilen 8.ge-
leneksel Altı nokta Körler Vak-
fı Olta Şenliği'ne ilgi yoğun 
oldu. Etkinliğe Sarıyer Beledi-
ye Başkanı Şükrü genç’in yanı 
sıra Altı nokta Körler Vakfı 
Direktörü Oya Sebük, Ulus-
lararası Lions 118-T Yönetim 
Çevresi Federasyonu genel Yö-
netmeni nuran Uzlu ve çok sa-
yıda vatandaş katıldı. görme 
engellilerin sorunlarına dikkat 
çekmek için düzenlenen etkin-
likte amatör balıkçılar görme 

engelli vatandaşlara balık 
tutmasını öğretti. Programın 
sonunda katılımcılara balık 
ekmek ikram edildi.
YAŞAM SiZLERLE ANLAM 
KAZANIYOR

Etkinlikte konuşan Sarıyer 
Belediye Başkanı Şükrü genç, 
“Yaşam, herkes içinde oldu-
ğunda bir anlam kazanıyor. 
Biz herkesle beraber yaşayaca-
ğız. Doğru olan budur. Engelli 
dostlarımızın bizden bir isteği 
vardı. ‘Bizim için özel bir alan 
yapmayın, hep beraber kulla-
nacağımız alanlar yapın. Bizi 
dışarıda bırakmayın’ dediler. 

Sevgili dostlarımız, biz bunu 
hep birlikte yaptık. Aslolan 
bunu yaşamın gereği haline 
getirmek. Bizim en büyük 
amacımız engelli dostlarımı-
zın sorunlarına dikkat çek-
mektir” dedi. 

Altı nokta Körler Vakfı 
Direktörü Oya Sebük ise, 
“görme engelliler her şeyi 
yapabilir yeterki onlara fırsat 
verilsin. Özgürlük körler için 
belki de ellerindeki beyaz 
baston. Onlar bugün baston-
larını bırakıp, oltaları ellerine 
aldılar” dedi. 
n Tuncay DAĞLI-Kent Yaşam

Görme engelliler özgürlüğe olta attı
Görme engellilerin sorunlarına 
dikkat çekmek için Sarıyer Emir-
gan sahilinde ‘Özgürlüğe Olta 
Atalım’ etkinliği düzenlendi. 
Sarıyer Belediyesi ve Uluslara-
rası Lions 118-T Yönetim Çevresi 
Federasyonu’nun Altınokta Kör-
ler Vakfı üyeleri için bu yıl 8.sini 
düzenlediği etkinlikte oltalar 
farkındalık için atıldı.

Başkan Bayraktar pişirdi vatandaş yedi..!
AK Parti Sarıyer İlçe Başkanlığı tarafından geleneksel olarak Ayazağa Mahallesi’nde düzenlenen Balık 
Şenliği’ne katılan vatandaşlar İlçe Başkanı Salih Bayraktar’ın pişirip ikram ettiği balıkları afiyetle yedi.

AK Parti’nin Ayazağa 
Meydanı’nda düzenlediği 
geleneksel Balık Şenliği 
saat 15-00’ten akşam geç 
vakitlere kadar sürdü. 
Katılımın yüksek olması 
nedeniyle coşku içinde 
geçen şenlik, insanlara 
“balık bahane muhabbet 
şahane” dedirtti.

gerçekleştirilen Balık 
Şenliği’nin, günümüzün 
yaşam koşullarında birbir-
lerinden giderek uzakla-
şan insanların bir araya gelmesini 
sağlayan önemli bir sosyal etkinlik 
olduğu belirtildi.

Kağıthane Belediye Başkanı 
Fazlı Kılıç ile Başkan Yardımcısı 
Şaban Demirel ve Şişli İlçe Başkanı 
Ömer Fuat günday’ın da katıldığı 

şenlik alanında kurulan mangal 
başına geçen Ak Parti Sarıyer 
İlçe Başkanı Salih Bayraktar’ın, 
pişirip ekmek arasında ikram 
ettiği balıktan alan vatandaşlar, 
etkinliğe emek verenlere teşekkür 
etti. AK Parti Sarıyer İlçe Başkanı 
Salih Bayraktar şenliğe katılan-
lara hitaben yaptığı konuşma-
da ülke genelinde olduğu gibi 
Sarıyer’de de vatandaşların birlik 
ve beraberlik içinde, barış ve kar-
deşlik duygularıyla yaşaması için 
çaba harcadıklarını, bu etkinliğin 

de bu çabanın bir parçası olduğunu 
söyledi. 

n Tuncay DAĞLI-Kent Yaşam

KAĞITHAnE Belediyesince ’Her 
Kitap Bir Hazine, Her Mekana Bir 
Kütüphane’ sloganıyla ilçede bulu-
nan işyerleri, STK ve okullara bin 
adet mini kütüphane kuruldu.

Kütüphanede dünya ve Türk 
klasiklerinin yanı sıra Kağıtha-
ne Belediyesi tarafından basımı 
yaptırılan eserleri de yer alıyor. 
Kağıthane Kaymakamı Hasan göç, 
Kağıthane Belediye Başkanı Fazlı 
Kılıç, AK Parti Kağıthane İlçe Başka-
nı Mevlüt Öztekin ve sivil toplum 
kuruluşları başkanlarının katılımı 
ile halka tanıtılan kütüphaneler, 
vatandaşlardan büyük ilgi gördü. 

Bir berber dükkânında oluşturulan 
kütüphanenin tanıtımına katılan 
ve amaçlarının vatandaşların işleri-
ni yaparken, kitap okuma ihtiyaç-
larını da gidermelerini sağlamak 
olduğunu ifade eden Kağıthane Be-
lediye Başkanı Fazlı Kılıç, "Özellikle 
değerli Kağıthaneli komşularımızın 
bir yandan işlerini yaparken bir 
yandan da çokça vakit geçirdikleri 
mekanlarda bir kütüphane oluştur-
duk ve Kağıthane ile ilgili bilgilerin 
de bulunduğu çeşitli açılardan 
değerlendirilebilecek kitapları da 
buraya yerleştirdik. Esnaflarımız, 
derneklerimiz, okullarımız insan-

larımızın rahat bir şekilde araştır-
malarını yapabilecekleri alanlar. 
Bugün berber esnafımızın mekânı-
nı değerlendirdik ve bu çalışmayı 
başlattık, hayırlı olsun" dedi. 

Kağıthane Kaymakamı Hasan 
göç de 21. yüzyılda zaman kavramı-
nın çok daha önemli hale geldiğini 
vurgulayarak, "İnsanlar koşturmaca 
ve hayat mücadelesi içinde olduğu 
için kütüphanelere gitme imkanı 
bulamıyor. İnsanların kütüphane-
ye ulaşmasını kolaylaştırmak için 
her yere kütüphane koyma fikri, 
belediyemizin yaptığı çok güzel bir 
çalışmadır" dedi.  n Kent Yaşam

Kağıthane’de her mekana bir kütüphane



Mehmet Berke Merter (CHP İBB ve Bahçelievler Meclis Üyesi);

Bütçeyi, seçilmiş tüm 
meclis üyeleri denetlemeli

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nde 2019 yılı bütçe ve performans 
raporlarının görüşüleceği Kasım ayı meclis toplantısının ilk gününde 
gündem dışı söz alan CHP İBB Meclis Üyesi Mehmet Berke Merter, 
şeffaf bir yönetim anlayışının sağlanabilmesi için seçilmiş olan 
meclis üyelerine bütçe başta olmak üzere her konuda denetleme 
yetkisi verilmesi ve İBB meclisinin daha demokratik bir meclis olması 
önerilerini içeren bir konuşma gerçekleştirdi. 

İstanbul büyükşehir belediyesi, Kasım ayı 
meclis toplantısının ilk oturumunu gerçekleştir-
di. İki hafta sürecek olan, İbb 2019 yılı bütçe ve 
performans raporlarının görüşülüp onaylanaca-
ğı Kasım ayı meclis toplantısının ilk oturumun-
da söz alan CHP ve bahçelievler Meclis Üyesi 
Mehmet berke Merter, meclis üyeliği yaptığı be-
şinci yılında  tüm meclis üyelerine, bütçe ve faa-
liyetleri denetleme yetkisinin verilmesi, meclis 
çatısı altında konuşmak isteyen meclis üyelerine 
daha fazla söz hakkı ve süresi tanınması ile ilgili 
gündem dışı bir konuşma gerçekleştirdi. Meclis 
üyeliği yaptığısüre boyunca İbb meclisinde özel-
likle seçilmiş muhalefet üyesi meclis üyelerinin 
demokratik bir şekilde denetleme ve eleştiri yap-
ma hakkının kısıtlandığını dile getiren Merter, 
geçmişte meclis çatısı altında yaşanan olayları 
örnek göstererek hatırlatmada bulundu ve İbb 
meclisini bu tür durumlarda daha demokratik 
olmaya davet etti. 
‘DemokrasilerDe herkes eşittir’

Konuşmasına, ‘Demokrasi çift kanatlı bir kuş 
gibidir. bir kanadı iktidar, bir kanadı da muha-
lefeti temsil eder. bir kanadı kırılırsa da bu kuş 
uçamaz’ sözüyle başlayan Merter, devamında 
şunları söyledi; Ülkemizde yasak olan internet 
ansiklopedisi Vikipedi’ de ‘Demokrasi’ kelime-
sinin anlamına baktığımızda ilk cümlesi, “tüm 
üye veya vatandaşların, organizasyon veya devlet 
politikasını şekillendirmede eşit hakka sahip 
olduğu bir tür yönetim biçimidir” denilmektedir. 
Yaniherkes eşit!

Şüphesiz ‘Demokrasi’ çoğunluğun yönetimi 
anlamına gelse de sayısal azınlığın da hakları-
nın korunması anlamına da gelmektedir. Peki, 
bugünün türkiye’sinde durum nedir? sayısal 
azınlıkta olanlar eşit midir ve hakları hukukları 
korunmakta mıdır? Keşke öyle olsa, maalesef 
günümüz türkiye’sinde ya da dönemin tabiriyle 
ifade edersek “Yeni türkiye’de” eleştiri yapmak 
dahi cesaret isteyen bir eylem haline gelmiştir. 
Cezaevlerimiz gazeteci dolu, hatta dünyada da bu 
konuda bir numarayız. bu durum da İngiliz yazar 
lordacton’un bir sözü akla geliyor “Demokrasi-
nin kötü olan bir yönü çoğunluğun tiranlığına 
dönüşmesidir”

‘Demokrasi’ 
kelimesinin 
anlamına 

baktığımızda 
ilk cümlesi, 

“Tüm üye veya 
vatandaşların, 

organizasyon veya 
devlet politikasını 
şekillendirmede 
eşit hakka sahip 
olduğu yönetim 

biçimidir. 

Peki İstanbul büyükşehir 
belediye Meclisimiz’de durum 
nedir acaba? Gelin size bir kaç 
örnek vereyim; Hatırlar mısı-
nız Meclis Üyemiz sayın Ercan 
Erdem bir ara burada yapmak 
istediği konuşma sırasında bazı 
görsellerin ekrana yansıtılma-
sını istemişti. O zaman buna 

“böyle bir gelenek yok” diyerek 
izin verilmemiş, aynı gün İsKİ 
Genel Müdürümüz bu salonda, 
İstanbul büyükşehir belediye 
Meclisi’nde, yani seçilmişlerin 
mekanında, konuşmasını Ercan 
bey’in tam aksine görsellerini 
ekrana yansıtarak yapmıştı. 
Yani sayın bürokratımıza izin 

vardı ama İstanbul halkını 
temsil eden seçilmiş bir mec-
lis üyesine aynı hak maalesef 
tanınmamıştı. O gün ben çok 
üzüldüm ve gerçekten utandım. 
Eminim ki siz meclis üyelerimiz 
de üzülmüşsünüzdür. Peki, 
sadece o gün mü, keşke sadece 
öyle olsa!

‘mecliste tüm seçilmişler 
aynı haklara sahip olmalı’

‘iBB bütçesini sadece 
üç kişi denetlememeli’

Muhalefet kendisini ne kadar özgürce ifade 
edebiliyorsa, o ülkede o kadar demokrasi var demektir. 
Eleştiriyi ve aykırı olanı kıstığınız oranda demokrasiden 
feragat etmiş olursunuz” denilmektedir.

Yurtdışında bir 
sosyal demokrat 
partiye üye, 
meclis üyesi 
arkadaşa 
sormuştum 
sizde bütçe 
nasıl denetlenir 
diye? Bana cevap 
olarak “Denetim 
komisyonu nedir?” 
diye sordu. Çünkü 
sosyal demokrat 
arkadaşımın 
yaşadığı yerde 
isteyen her meclis 
üyesi istediği 
gibi denetim 
yapma yetkisine 
sahipmiş
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İstanbul büyükşehir belediyemizin 
bütçesinin, küçük ya da orta büyüklükteki 
bir ülke kadar olduğu gerçeğine sanırım 
kimse itiraz etmez. Peki, bu kadar bü-
yük bir bütçe kaç meclis üyesi tarafından 
denetleniyor diye bir vatandaşa sorsak ve 
kendisine bunu sadece üç kişinin yaptığını 
söylesek, acaba nasıl bir tepkiyle karşıla-
şırız?sizce de düşündürücü ve utanç verici 

değil mi?,Yurtdışında bir sosyal demokrat 
partiye üye, meclis üyesi arkadaşa sormuş-
tum sizde bütçe nasıl denetlenir diye? bana 
cevap olarak “Denetim komisyonu nedir?” 
diye sordu. Çünkü sosyal demokrat arka-
daşımın yaşadığı yerde isteyen her meclis 
üyesi istediği gibi denetim yapma yetkisi-
ne sahipmiş. O anda inanın bir kez daha 
üzüldüm ve utandım.

‘meclis toplantıları 
internetten yayınlanabilir’

Zaman zaman meclisimizde nahoş durum-
larla da karşılaştık. aK Partili arkadaşların 
eleştirilere, tahammülsüz bir şekilde konuşma-
cılarımıza bağırmalarına ve laf atmalarına alış-
tıysak da bu durumun meclisimize yakışmadı-
ğını söylemek istiyorum. bu seçim döneminde 
en az üç dört defa aK Parti sıralarından topluca 
üzerimize yüründüğüne hep beraber şahit 
olduk. allah'tan itiş kalkışın dışında bir şey 
olmadı, ama daha kötüsüne ramak kalmıştı. 
bunlar bu yüce meclisimize yakışmayan utanç 
verici görüntülerdi. bu tür çirkin durumlara 
karşı da meclisimizin oturumlarını naklen 
internetten yayınlanmasını öneriyorum. bu 
hem şeffaflık için bir adım olur, hem de bazı 
arkadaşların belki de kendilerine çeki düzen 
vermeleri açısından faydalı olabilir.

‘Demokrasiyi kısan  
 değil güçlendiren 
uygulamalar olmalı’

bahçelievler belediyesi’nin saffet bulut 
döneminde güzel bir uygulaması vardı, yani 
"Eski türkiye" zamanında, beş yılık meclisin 
bütün oturum içerikleri, yani bütün konuşma-
ları, bütün soru önergeleri ve bütün eleştirileri 
bir kitap haline getiriliyordu ve isteyen va-
tandaşlara dağıtılıyordu. Maalesef aK Partili 
yerel yönetimle beraber tipik bir “Yeni türkiye” 
tarzıyla bu güzel şeffaf ve demokratik uygula-
ma da son buldu.

Gelin geçmişte kalan demokratik ve 
güzel uygulamayı bu meclis için de tekrar 
başlatalım. bir defa da şaşırtın ve demok-
rasiyi kısan değil demokrasiyi güçlendiren 
uygulamaları hayata geçirin.bakın 2500 yıl 
önce tarihçi thucydides demokrasiyi icat 
eden antik Yunanistan da ne demiş “biz 
atina’lılar, politika ile ilgili kararları uygun 
tartışmalardan sonra alırız; en kötü olan 
şey, sonuçları tartışılmadan bir politikanın 
uygulanmasıdır.”bu çerçevede, dilerim ki 
gelecek dönem seçilecek meclis üyeleri daha 
demokratik bir ortamda çalışabilsinler. 

‘eleştiriyi kıstığınız oranda 
demokrasiden feragat edersiniz’

Muhalefet kendisini ne ka-
dar özgürce ifade edebiliyorsa, 
o ülkede o kadar demokrasi var 
demektir. Eleştiriyi ve aykırı 
olanı kıstığınız oranda demok-
rasiden feragat etmiş olursu-
nuz. Peki, bizim meclisimizde 
durum nasıl? neden kısıtlama 
var? biz halk tarafından seçil-
medik mi? bizim sesimizi kıs-
mak, halkın da sesini kısmak 

anlamına gelmez mi beyler? 
O yüzden diyorum ki gündem 
dışı konuşmaları kısmayın, 
bırakın kim ne demek istiyorsa 
ifade etsin. ayrıca neden her 
seferinde acele ediliyor ki? süre 
için de beş dakika sınırlaması-
nı uzatın ya da kaldırın. aynı 
şekilde sözlü soru önergele-
rinin okunması noktasında 
baskı kurmayın. Giriş bölümü 

okunmasa anlam kargaşası 
oluşabiliyor. bırakın meclis 
üyeleri, denetim görevlerini 
yerine getirsinler!

Eğer demokrasiye inanıyor-
sanız muhalefetin sesini kıs-
mayın. ne demiştik demokra-
silerde herkes eşittir. Eşit ise ve 
sizler demokrasiyi savunuyor-
sanız o zaman eşitlik ilkesine 
göre davranın lütfen.
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Özlüyoruz...
1881 - 1938

Iğdırlılar Derneğinde Gelenek Bozulmadı
Merkezi Küçükçekmece Sefaköy’de bulunan 2010 dan beri hizmet veren Iğdırlılar Sosyal Da-
yanışma ve Kültür Derneğinde Başkan değişti ama gelenek değişmedi. Dernek Başkanı Hadi 
Akmugan’ın CHP’den Başakşehir Belediye Başkanlığına A. Adayı olması nedeniyle görevden 
ayrılmasıyla boşalan başkanlık görevine Yönetim Kurulu Üyesi İmdat Atabey getirilmişti. 
DAHA DA GENİŞLİYEREK 
YOLA DEVAM..

Göreve geldikten sonra, 
derneğin geleneklerinden biri 
olan kahvaltılı Pazar buluşma-
larından birine imza atan İmdat 
Atabey, geçtiğimiz Pazar sabahı 
Öğretmenleri ağırladı. Dernek 
merkezinde gerçekleştirilen Pazar 
kahvaltısına Küçükçekmece’de 
ki okullarda görev yapan Iğdırlı 
öğretmenler davetliydi. Dernek 
yönetimininde hazır bulunduğu 
kahvaltıda söz alan katılımcı-
lar, derneklerin önemine vurgu 
yaptılar. 
TABELA DERNEĞİ OLMADIK, 
OLMAYACAĞIZ

Kahvaltı Programının sunu-
munu Derneğin Basın Danışmanı 
Celal Karaali yaptı. Karaali, Iğdır-
lılar Sosyal Dayanışma ve Kültür 
Derneği( Sefaköy) olarak kuruldu-
ğumuz günden beri hiçbir zaman 
toplum içinde ayrım yapmadık ve 
yapmayız da. Hep söylüyorum, 
burası Iğdır’dır ve Iğdır’da ne varsa 
burda da O vardır. Ancak şu gerçe-
ğide söylemeden geçemiyeceğim, 
her toplumda olduğu gibi bizim de 
içimizde hatalı, yanlış, toplumsal 
çıkardan çok kişisel çıkarı peşinde 
olanlar oldu. Dahası kötü insanlar, 
derneğe zarar veren insanlar da 
oldu.  Bizler Dernek Yönetimi ola-
rak geride bıraktığımız 8 yılda bu 
tür insanları önce tanıdık sonra da 
eledik ve Derneğimiz her zaman 
olduğu gibi Iğdırlıların birliği ve 
kültürel değerlerimizin tanıtımı 
adına her zaman mücadele etmiş-

tir, bundan sonra da edecektir. Biz 
tabela derneği olmadık olmaya-
cağız, biz hep öncü ve çatı dernek 
olduk” dedi
ATABEY: BAYRAK YARIŞIDIR, 
GEÇMİŞİ ARATMIYACAĞIM

Derneğin yeni Başkanı İmdat 
Atabey’de misafirlere hitaben 
yaptığı konuşmada, Derneğin 
kurulduğu günden bu yana birçok 
çalışmasına ve hizmetine değindi. 
Atabey,” ben de diğer arkadaşlarım 
gibi bu derneğin kuruluş aşama-
sından günümüze hep yönetimle-
rinde bulunduk. Benden önce bu 
bayrağı açan ve kurucu başkanı-
mız Aydın Şavluk burda, sonraki 
Başkanlarımızdan Hocam Emirali 
Karaali, Av. Sinan Bayat ve Şükrem 
Aras başkanlarım burda. Onlar bu 
bayrağı benden önceki başkanımız 
Hadi Akmugan’a teslim ettiler, 
bugün de bu Bayrağı taşımak bana 
nasip oldu. Öncelikle bunun bir 
onur ve sorumluluk olduğunu be-
lirtmek istiyorum.Dernek Başka-
nımız Hadi Akmugan’nın  siyasete 
girmesiyle boşalan bu koltuğu 
doldurmak kolay olmayacak bunu 
biliyorum. Ancak yine de belirt-
mek isterim ki, bana verilen bu 
onurlu görevi en iyi şekilde yerine 
getirmek,  geçmişi aratmamak zo-
rundayım. Sonrasında ise şimdiye 
kadar olduğu gibi geleneksel hale 
getirilen bazı etkinlerimiz var ki 
bunları devam ettirmek. bugün ki 
kahvaltımızda bunlardan biridir. 
Emirli Başkanın döneminde başla-
yan ve daha sonra Sinan başkanın 
döneminde devam eden Pazar 
buluşmaları adıyla kahvaltılarımız 

sayesinde çok sayıda hemşerimiz 
tanışma, kaynaşma ve dost olma 
imkanı buldu. Bugün burda bir 
fark var, ilimizin kimliğini taşıyan 
eğitim dünyasının aydın yüzle-
riyle buluşma imkanımız oldu. 
Küçükçekmece ilçesinde hizmet 
veren çok değerli öğretmenlerimiz-
le buluşmaktan dolayı çok mutlu 
olduğumu belirtmek isterim. Fazla 
da bir şey demeye gerek yok sanı-
rım, bakın daha şimdiden birçok 
hemşerimiz tanıştı, akraba çıktı, 
ata baba dostu çıktı ve birbirimizi 
tanıdık. 
KADINLARA VE KIZLARA 
ÖNEM VERELİM

Atabey konuşmasının deva-
mında ise biraz sitem ederek” 
samimi söylemek istiyorum ki, bu 
gün buraya bayan öğretmenleri-
mizinde gelmesini bekliyordum. 
Sizler eğitimcisiniz ve geleceğimiz 
olan çocuklarımızı sizlere emanet 
ediyoruz. Hepinizden rica edi-
yorum bir sonraki buluşmamıza 
kadınları ve kızları da getirelim. 
Günümüz dünyasında ayrımcılık 
olmamalı,özellikle eğitim dünyası 
buna öncü olsun” dedi

Iğdıryöresinin “Sabah Aşı” 
olarak bilinen çorbasının lezzeti 
eşliğinde gerçekleşen kahvaltıdan 
sonra katılımcılar özetle kendi-
ni tanıttı ve dernek hakkındaki 
görüşlerini dile getirdiler. Daha 
sonra ise günün anısını yaşatmak 
adına hatıra fotoğrafları çektiren 
Iğdırlılar, bir sonraki toplantıda 
buluşmak üzere dağıldılar…

n Sümeyra Duğan- 
Şaban Karaduman


